
J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
 

Készült: Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete  

2019. március 28-án megtartott soros nyílt ülésén, 

 a Polgármesteri Hivatal dísztermében 

 
Jelen vannak: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester levezetése mellett Bagi Zsolt 
Arnold, Bertalan László, Gyárfás Lajos, Major Ferencné, Seresné Lados Éva, Szöllősi János, 
Tóth Imre 8 fő képviselő.  
 
Később érkezik: Dr. Bakos Beáta, 1 fő képviselő 
 
Tanácskozási joggal jelen van:  

Lovász Imre jegyző, 
Mezei Norbert a Polgármesteri Hivatal pénzügyi osztályvezetője 
Lajosné Kiss Klára a Jászladányi Óvoda és Bölcsőde intézményvezetője,  
Kun Adrienn a Nagyközségi József Attila Művelődési Ház és Könyvtár megbízott 
vezetője, 
Göröcs László a Nagyközség Üzemeltetési és Vagyonkezelő Intézmény megbízott 
vezetője, 
Dr. Tóth Péter r. ezredes, rendőrségi főtanácsos, Jászberényi Rendőrkapitányság 
kapitányságvezető, 
Tóth Dániel rendőr őrnagy, a Jászladányi Rendőrőrs parancsnoka, 
Garicsné Holló Hajnalka közterület-felügyelő, 
Szabó László mezőőr, 
Mészárosné Vas Márta Jászberényi Tankerületi Központ szakmai igazgatóhelyettes, 
civil szervezetek és a lakosság részéről 10 fő.  
 
 
 

KÖZMEGHALLGATÁS  

Témája: 
 Közrend, közbiztonság  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester nagy szeretettel és tisztelettel köszönt mindenkit 
a soros képviselő-testületi ülésen, külön köszönti Pócs Jánost, a jászság országgyűlési 
képviselőjét, a képviselő-testület tagjait, meghívott vendégeket. A napirendi pontok tárgyalása 
előtt közmeghallgatás keretein belül feltehetik kérdéseiket a közrend, közbiztonság vagy 
egyéb témában, illetve országgyűlési képviselő úrtól is kérdezhetnek a közmeghallgatás 
keretein belül. Képviselő úr egyéb hivatalos elfoglaltságai miatt nem tud végig jelen lenni a 
testületi ülésen, de addig is készséggel áll rendelkezésre. Átadja a vendégeknek, 
képviselőknek a szót, hogy tegyék fel kérdéseiket, mondják el véleményüket. 
 
Gulyás Ottó (Kossuth L. u.): országgyűlési képviselő úrnak, és mindenkinek szeretné 
elmondani, hogy véleménye szerint a közbiztonság alapjaival van a probléma, ha ezt a drogos 
helyzetet nem kezelik. Úgy látja, hogy a legnagyobb probléma a kábítószer. Ez amióta 
Jászladányon is megjelent, azóta a fiatalokkal nem lehet bírni. Randalíroznak, őrjöngenek, 
nem tudnak magukról. Amerikában az új elnök ezt nagyon szépen megoldotta, mindenkit 
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lecsuktak, kötelező volt nekik a börtönben dolgozni, és elmenni rehabilitációra. Ha ezt 
Magyarországon nem oldják meg, akkor nem közbiztonság lesz, hanem közbizonytalanság. 
Nem bántja a rendőröket, tudja, hogy nagyon sok dolguk van, de azt gondolja, hogy a régi 
rendszerben, amit nagyon szidtak, volt 2 rendőr, 1 kutya, és nagyobb volt a közbiztonság, 
mint most, ezt ki kell jelenteni. Az emberek már 5-6 kutyát tartanak, és riasztót szereltetnek 
fel, hogy tudjanak élni. Nem csak a saját véleménye ez, sokan mondják, hogy ez a helyzet 
tarthatatlan. Kellene hozni olyan törvényt, hogy ez ne így legyen, vagy legalábbis be kell 
tartatni a törvényt. Kirakatokat, ablakokat törnek be, és hiába fogja el a rendőrség a 
kábítószeres fiatalokat, a rendőr meg sem írta még a jelentést, mire már az ügyész kiengedi. 
Milyen törvény ez? Tessék a törvényt betartatni. Ha saját maga is betartja a törvényt, és nem 
megy el lopni, akkor más is tartsa be. Másik probléma szintén a közbiztonsággal 
kapcsolatban, hogy keveset vannak a rendőrök az utcán. Nincs járőrszolgálat. Tudja ennek az 
okát is, azért, mert a túlórát nem fizetik ki. Ezen is jó lenne változtatni. Ha mindet nem is, 
legalább a felét fizessék ki, hogy legyen járőrözés, mert amikor van járőrözés, van rendőr a 
településen, akkor a bűnöző nem mer úgy mozogni. Amikor nincs rendőr, akkor szabad a 
pálya, 120-130 km/h sebességgel közlekednek az autók. Hétvégén nincs rendőr. Nagyon 
komoly probléma ez kapitány úr, és ezt ne vegye személyeskedésnek. A katasztrófa felé 
haladnak. Ha ez így halad 1 év múlva mindenki megy mindenkihez lopni. 20 kutyát kénytelen 
tartani a tolvajok ellen. Most Jászladányon ez a legnagyobb probléma, de nem csak 
Jászladányon. Mindenki tudja, hogy a TV-nél dolgozik, és a kollégái is mondták, hogy 
országos probléma a drog. Tudja, hogy Jászapátin is van gond, mert van olyan, hogy az ember 
reggel elmegy otthonról, és mire este hazamegy lebontották a házát. Jászladányon ilyen még 
nincsen, mert van kutya. A közbiztonságot sürgősen meg kell oldani törvényileg. A másik 
nagy kérdés, amit Pócs János képviselő úrhoz szeretne intézni, az utak kérdése. A Tiszasülyi 
út mikor készül el? Mindenki ezt kérdezi. A Tiszasüly – Jászladány úton lassan már gyalog 
sem lehet közlekedni. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: kéri, hogy akinek még kérdése van 
közmeghallgatás keretében, az tegye fel, vagy mondja el véleményét.  
 
Tánczos Károlyné (Vásártér u.): évek óta az a kérése, hogy az utat tegyék rendbe, mert 
lassan 70 éves, és a nagy kukát a kiséri útig ki kell húzni, ha olyan idő van. Nagyon sokszor 
járt már polgármester asszonynál ebben az ügyben kéri, hogy segítsenek. Vagy köves utat kér, 
vagy valamivel szórják meg. 2 éve el lett készítve a gyönyörű járda, a télen a kisebbségek 
azon járnak be az autóval. Meg lehet győződni róla, mert most is árok van a jó járda mellett. 
Jó lenne, ha legalább a saját házáig leszórnák az utat kővel, hogy addig be tudjon menni a 
kukás autó, és akkor a többiek is odáig húznák a kukát. Hiába üti egyedül a vasat, ha a többi 
szomszéd nem reagál rá. Köszöni, hogy meghallgatták kérését.  

(További lakossági hozzászólás nem hangzik el.) 

Pócs János országgyűlési képviselő: tisztelettel köszönti a Jászladány Nagyközségi 
Önkormányzat Képviselő-testületének tagjait, kedves meghívott vendégeket, és a lakosságot. 
Ha bármilyen kérdés még a továbbiakban felmerül áll rendelkezésre. A közbiztonság egy 
érzékeny kérdés az egész világon, az országban és mindenhol. Soha nem lesz a közbiztonság 
olyan helyzetben, hogy bárki azt tudja mondani rá, hogy kiváló. Ha valakitől ellopnak egy 
kerékpárt vagy egy tyúkot, félrelökik a járdán, akkor az ő számára a közbiztonság 100%-al 
rosszabb, mint amire ő számít. Szeretné azt kérni, hogy amerikai példákat ne hozzanak, mert 
ott az a jellemző, hogy a fél iskolát, vagy egymást lelövik és egyéb események is történnek. 
 
Gulyás Ottó (Kossuth L. u.): a kábítószer ügyben hozta fel az amerikai példát.  
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Pócs János országgyűlési képviselő: szeretné kérni, – függetlenül attól, hogy a kapitány úr és 
munkatársa itt van, – hogy a közbiztonság kérdésében a problémát a rendőri magatartás 
megítélésétől távolítsák el. A rendőrök az érvényben lévő törvények szerint dolgoznak, és 
még az sincs összefüggésben, hogy a rendőr megteszi a feljelentést, és az ügyész kiengedi, 
vagy nem engedi ki az elkövetőt, ez nem a rendőr hibája. Sok esetben nem is a törvénykezés 
hibája, mert a lakos azt látja, hogy valaki elkövetett valamit, hírből, hallomásból, vagy azért 
mert a rendőrök elviszik gondolják, hogy ki volt az elkövető, az ügyészség pedig elengedi. Ez 
nem azt jelenti, hogy az eljárás megszűnt ellene, azért mert szabadlábon védekezhet, vagy 
kiengedik. Egy jászapáti példa, hogy volt egy személy, aki kisebb lopásokat követett el, a 
rendőrök elvitték, az ügyész kiengedte, szabadlábon védekezett, majd halmozódtak az ügyek. 
Egyszer bement a jászapáti plébániára, elvitt egy kosár almát, és akkor csukták le. Ez nem azt 
jelenti, hogy addig a rendőr vagy az ügyész nem tette a dolgát. Nem lenne példaértékű, ha 
mindenki rögtön lecsuknának, mert akkor előbb-utóbb mindenki ott kötne ki. A 
kábítószerkérdésben annak a megítélése is lehet kettős, ha valaki 1.000,- forintért vesz 
dizájner drogot és hülyeséget csinál, vagy 1.000,- forintért szilvapálinkát vesz, és akkor csinál 
hülyeséget. Ezzel együtt aki a parlamenti munkásságát követi, az tudja jól, hogy a kábítószer 
ellen különböző előterjesztéseken és háttér munkákon keresztül foggal-körömmel küzd. Volt, 
amikor polgármestereket hívtak össze, a megyei főkapitány is ott volt, mindenki megtette a 
jelentését. Nem túlzás azt mondani, hogy a polgármesterek és a rendőrök is tudják, hogy kik a 
terjesztők, mikor, hol és hogyan működnek. Azt, hogy valamikor született egy olyan liberális 
törvénykezés, hogy a dizájner drog kategória egyáltalán bekerült a köztudatba, az egyféle 
felmentést ad a forgalmazóknak. Volt arra is példa, hogy valakinél 1 kg szert találtak, elvitték, 
becsukták, és utána nemcsak ki kellett engedni, hanem vissza is kellett adni neki a dizájner 
drogot. A törvényi szabályozás indokolt, nem csak Jászladányon, hanem szerte az országban, 
hiszen tudják, hogy a dizájner drog megítélése felkerül egy listára, és ha valakinél valamit 
találnak, és az bármivel hígítva van – jó esetben porcukor, rosszabb esetben patkányméreg - 
onnantól kezdve hiába fogják el, és hiába bizonyítják be, nincsen rajta a listán, és nem 
büntethető. Jelenleg a Belügyminiszter előtt egy olyan előterjesztés van, amelyen különböző 
egészségügyi szervezetek, rendőrök, jogászok, ügyvédek dolgoznak, – nem tudja, hogy mikor 
fog megvalósulni, – melynek a célja a fordított bizonyítás. Ez azt jelenti, hogy nem a 
hatóságoknak kellene bizonyítani egy nagyon jelentős vizsgálati költség és vizsgálati munka 
után, hogy a dizájner drog rajta van, vagy nincs rajta a listán, hanem akinél forgalmazóként 
megtalálják, annak kellene bizonyítani, hogy egészségre nem ártalmas. Nem valószínű, hogy 
a forgalmazók bizonyítani tudnák, hogy ezek a szerek egészségre nem ártalmasak, és akkor 
büntetőeljárás indulhat ellenük. A rendőrök megítélésével kapcsolatban szeretné elmondani, 
hogy a tények azok tények, a statisztika az statisztika. A bejelentett bűncselekmények száma a 
jászságban 60%-al csökkent, kéri kapitány urat, hogy javítsa ki, ha nem jól mondja. A 
bejelentett bűncselekmények száma abban a tekintetben, hogy felderítésre került vagy sem, az 
szinte a nullához közelít. Az országos és megyei viszonylatban a legsúlyosabb bűnesetek, 
melyek a gyilkosság kategóriába sorolhatóak közel 1/3-ára csökkentek, a felderítetlen 
gyilkosságok száma nulla. Ezt az elmúlt hetekben a jászladányi történet is igazolta, bármilyen 
kevés köze volt annak az ügynek Jászladányhoz, de tény, hogy az elkövető meglett, és 
börtönbe kerül. Arra senki nem tett ígéretet, hogy idióták nem lesznek holnap és holnapután, a 
rendőrségnek az a felelőssége, hogy az ebben a kategóriában részéről idiótának nevezett 
személyek börtönbe kerüljenek, és börtönben is vannak. Az az idő nem fog bekövetkezni sem 
Jászladányon, sem máshol, hogy minden ház elé és minden személy mellé áll egy rendőr. 
Elhiszi, hogy megnyugtató a lakosság számára a látható rendőr, és a készenléti egység 
jelenléte, de nincs egymáshoz viszonyítva arányban a rendőri jelenlét és az elkövetett 
bűncselekmények száma. Jelenleg nem elérhető a folyamatos rendőri jelenlét az utcán. A 
jelenlegi vezetésnek legfontosabb feladata az, hogy az ügyek meg legyenek oldva, a bűnösök 
börtönbe kerüljenek, és a rendőrök tegyék a dolgukat akár az utcán, akár az őrsön vagy a 
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kapitányságon. Azok a számok, pozitív eredmények, amelyekről próbált beszámolni erről 
szólnak. Szeretné tisztelettel felhívni a figyelmet arra, hogy a közbiztonsággal kapcsolatos 
hangzatos véleményalkotások nem biztos, hogy segítik az ügyet. Számos esetben tapasztalja, 
hogy a rossz dolgokról jobban szeretnek beszélni, mint a jó dolgokról. Például amikor 
Jászapátin lebontottak egy házat, arra az országos média rákattant, a környékbeli emberek 
szintén beszéltek róla, és a közösségi média kiváló lehetőség arra, hogy a lejárató 
véleményének hangot tudjon adni, de az már senkit nem érdekelt, hogy azt a házat a 
tulajdonos kiadta valakinek bontásra, vagy eladta valakinek azt a házat, és mielőtt 
ledózerolják menti a menthetőt. Csak azt látták, hogy lebontottak egy házat. Nem kellene 
elhinni egy olyan információt, hogy Jászapáti központjában egy emeletes házat fényes nappal 
szétlopnak. Kiadta a tulajdonos, hogy bontsák le, mert a portával akart valamit kezdeni, és 
erre nincs ékesebb bizonyíték, mint az, hogy az országos média is rákattant erre a történetre, 
és a tulajdonos nem tett senki ellen feljelentést, mert kiadta bontásra. A rossz hír persze 
sokkal jobban terjed, mint a jó hír.  
A tiszasülyi úttal kapcsolatban nem tudja, hogy a közútkezelőnek mi a jelenlegi határozata, 
azt tudja, hogy a Jászkisér - Tiszasüly útszakasz ebben az évben el kell, hogy készüljön, és 
ehhez kapcsolódik majd a Tiszasüly – Jászladány útszakasz is. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi Dr. Tóth Péter rendőrkapitányt és 
Tóth Dániel rendőrőrs parancsnokot, hogy kívánnak-e a témához hozzászólni? 
 
Dr. Tóth Péter r. ezredes, rendőrségi főtanácsos: csak azt tudná elmondani, amit Pócs János 
képviselő úr is elmondott, az tökéletesen fedi a rendőrség álláspontját is.  
 
Tóth Dániel rendőr őrnagy: nem kíván hozzászólni. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: Tánczos Károlyné Ica néninek szeretne reagálni 
a hozzászólására, kérésére. Mióta polgármester többször kereste Ica néni, először a Vásártéren 
található nyilvános wc ügyében, ami nem üzemelt, de jelezte, hogy ott a gyerekek veszélyben 
vannak, mert ott játszanak. Kérte, hogy az önkormányzat bontsa le, és tömje be, ez 
megtörtént. Utána jelezte, hogy azon az utca szakaszon nincs járda, utána az önkormányzat 
oda járdát épített. Nem volt útalap abban a kis utcában, és ha jól emlékszik, akkor az 
önkormányzat ott útalapot épített. Tavaly volt annak az útnak a felújítása, ami kivezet a 3227-
es útra, mert korábban a szennyvízberuházás kapcsán a Duna Aszfalt nagy gépjárművei 
tönkretették. Ott történt egy helyreállítás, amivel az önkormányzat sem volt megelégedve, de 
tavaly már tisztán látszott, hogy az önkormányzat feladata az, hogy ezt rendbe hozzák, és 
tavaly ez az út mart aszfaltot kapott. Nem tudja, hogy hol van az az útszakasz, vagy járda, 
ahol nem tudja kihúzni a kukát.  Az úton keresztbe még átmenetileg egy járdát is építettek.  
 
Tánczos Károlyné (Vásártér u.): köszöni szépen, hogy megépítették a járdát. Ahogy 
bemennek a Vásártérre, ott keresztbe van 4-5 házsor, és oda kellene kő az útra, hogy járható 
legyen. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ahol az útalap van, ott kellene feltölteni kővel? 
 
Tánczos Károlyné (Vásártér u.): kicsit bentebb. Nem arra az útra, ami kivisz oda, ahol régen 
volt a szeméttelep, hanem a házánál, mert ott nincs semmi, nem tudja kihúzni a kukát a kiséri 
útig. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: nem érti, miért kell a kukát kihúzni a kiséri útig.  
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Tánczos Károlyné (Vásártér u.): mert nem tud bemenni a kukásautó az utcába, mert elakad. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a Vásártér utcába be tud menni. 
 
Tánczos Károlyné (Vásártér u.): messze van már odáig is kihúzni a kukát 70 évesen. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ott nem épített az önkormányzat útalapot Ica 
néniékhez befelé? 
 
Tánczos Károlyné (Vásártér u.): nem. 
 
Göröcs László mb. intézményvezető: meg van szórva kővel valamilyen szinten, de a 
kukásautó nem mer rámenni. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: rendben, így már érti, ki fognak menni a 
helyszínre megnézni. Tavaly, mióta az út elkészült ezt a problémát nem jelezte Ica néni. 
 
Tánczos Károlyné (Vásártér u.): nem. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a jelenlévőket, hogy 
közmeghallgatás keretén belül van-e még valakinek kérdésre? 

(További hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megköszöni a kérdéseket, Pócs János 
országgyűlési képviselő úrnak köszöni, hogy elfogadta a meghívást, és a kérdésekre 
személyesen válaszolt. Polgármester a közmeghallgatást bezárja.  

A Képviselő-testületi ülés szünet nélkül folytatódik. 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester megállapítja, hogy a 9 fő képviselőből 8 fő jelen 
van, Dr. Bakos Beáta képviselő jelezte, hogy késni fog, a testület határozatképes, az ülést 
megnyitja. Megkérdezi, hogy a meghívóban szereplő 22 napirendi ponttal kapcsolatosan van-
e valakinek kérdése, vagy plusz napirendi pont, illetve módosító javaslata? 
 
Bagi Zsolt Arnold a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a pénzügyi 
bizottság javaslatára zárt ülésben szeretné kérni Egyebek című napirendi pont tárgyalását. 

(További hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a javaslattal, hogy 
zárt ülésben 23. napirendi pontként Egyebek napirendi pontot tárgyaljon a testület? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
87/2019. (III. 28.) sz. határozata 
 
Napirend kiegészítése 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a következő napirendi 
ponttal egészíti ki mai ülésének napirendjét, melyet zárt ülésben 23. pontként kíván 
tárgyalni: 
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23./ Egyebek 
 Előadó: Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben 
  é r t e s ü l n e k .  

 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki fogadja el a mai napirendet, 
mely következtében 21 napirendi pontot nyílt ülésben, 2 napirendi pontot zárt ülésben tárgyal 
a testület? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
88/2019. (III. 28.) sz. határozata 
 
Napirend elfogadása 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a következők szerint 
határozza meg mai ülésének napirendjét: 

 

N a p i r e n d :  
 

1./ Beszámoló a közrend, közbiztonság helyzetéről és a Jászladányi 
Rendőrőrs munkájáról 

 Előadó: Jászberény Város Rendőrkapitánya, 
  Jászladányi Rendőrőrs parancsnoka, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

2./ Beszámoló a Közterület Felügyelők 2018. évi munkájáról 
 Előadó: Közterület-felügyelők, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

3./ Beszámoló a Mezőőrök 2018. évi munkájáról, különös tekintettel a gazdák 
és gazdálkodó egységek környezetvédelmi tevékenységére 

 Előadó: Mezőőrök, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

4./ Előterjesztés a Jászladányi Móra Ferenc Általános Iskola fejlesztéséhez 
szükséges önkormányzati véleményezésre 

 Előadó: Jászberényi Tankerületi Központ igazgatója, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 

5./ Nonprofit szervezetek beszámolója a 2018. évi támogatás felhasználásáról 
 Előadó: Nonprofit szervezetek vezetői, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

6./ Javaslat a nonprofit szervezetek 2019. évi támogatásának felosztására 
 Előadó: Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

7./ Beszámoló a nem közművel összegyűjtött háztartási szennyvíz 2018. évben 
történő elszállításáról  

 Előadó: NÜVI intézményvezető, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
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8./ A NÜVI beszámolója a képviselő-testület két ülése között a közmunka 
programokban foglalkoztatottak által végzett munkákról 

 Előadó: NÜVI intézményvezető, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

9./ Beszámoló a Nagyközségi József Attila Művelődési Ház és Könyvtár 2018. 
évi munkájáról 

 Előadó: Kun Adrienn mb. intézményvezető, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság  

10./ Előterjesztés a Nagyközségi József Attila Művelődési Ház és Könyvtár 
2019. évi munkatervének elfogadására 

 Előadó: Kun Adrienn mb. intézményvezető, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság  

11./ Előterjesztés a védőnői álláshelyre kiírt pályázati eljárás elbírálására, 
valamint új pályázat kiírására  

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
  Lovász Imre jegyző, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 

12./ Előterjesztés háziorvosi álláshelyre kiírt pályázati eljárás elbírálására 
valamint új pályázat kiírására  

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
  Lovász Imre jegyző, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 

13./ Előterjesztés a Nagyközségi József Attila Művelődési Ház és Könyvtár 
igazgatói álláshelyére kiírt pályázati eljárás elbírálására 

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
  Lovász Imre jegyző, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 

14./ Előterjesztés a személyes gondoskodást nyújtó helyi gyermekvédelmi 
ellátások formáiról, azok igénybevételéről, valamint a fizetendő térítési 
díjakról szóló 10 /2001. (V. 25.) önkormányzati rendelet felülvizsgálatára 

 Előadó: Lovász Imre jegyző, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 

15./ Előterjesztés a közszolgálati tisztviselők 2019. évi illetményalapjáról szóló 
rendelet megalkotására 

 Előadó: Lovász Imre jegyző, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 

16./ Előterjesztés a települési támogatásról szóló 5/2015. (II. 23.) 
önkormányzati rendelet módosítására 

 Előadó: Lovász Imre jegyző, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 

17./ Előterjesztés fogorvosi alapellátás egészségügyi vállalkozási formában 
történő ellátására kötött vállalkozási szerződés megszüntetésére 

 Előadó: Lovász Imre jegyző, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
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18./ Előterjesztés a Jászladány Nagyközségi Helyi Építési Szabályzatáról 
(HÉSZ) és Szabályozási tervéről szóló 21/2008. (XII. 7.) önkormányzati 
rendelet rendelkezésének hatályon kívül helyezésére 

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
  Lovász Imre jegyző, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 

19./ Előterjesztés a Jász-Föld Zrt. kérelmének megtárgyalására 
 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
  Lovász Imre jegyző, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 

20./ Előterjesztés az EFOP-1.5.3 és EFOP-3.9.2 kódszámú projektek keretében 
települési ösztöndíj és ösztönző pályázatok meghirdetésére 

 Előadó: Major Ferencné alpolgármester 

21./ Előterjesztés a TV2 ajánlatának megtárgyalására 
 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

 
Zárt ülés 

 
22./ Előterjesztés a Jászladány József Attila u. 34. szám (726/2 hrsz.) alatti 

ingatlan értékesítési ajánlatának megtárgyalására  
 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester,  
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

23./ Egyebek 
 Előadó: Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben 
  é r t e s ü l n e k .  
 

 
1 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Beszámoló a közrend, közbiztonság helyzetéről és a Jászladányi Rendőrőrs munkájáról 
Előadó: Jászberény Város Rendőrkapitánya, 
 Jászladányi Rendőrőrs parancsnoka, 
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: köszönti Dr. Tóth Pétert a Jászberényi 
Rendőrkapitányság vezetőjét, és Tóth Dánielt a Jászladányi Rendőrőrs parancsnokát. 
Jászladány település közbiztonságának helyzetéről, a közbiztonság javítására tett 
intézkedésekről készült írásos beszámolót minden képviselő megkapta. Megkérdezi kapitány 
urat, és őrsparancsnok urat, hogy kívánják-e az írásos beszámolót szóban összefoglalni, 
kiegészíteni? 
 
Dr. Tóth Péter r. ezredes, rendőrségi főtanácsos: őrsparancsnok úrnak adta feladatként, hogy 
a helyi viszonyokat jobban ismerve a kiegészítését tegye meg, és utána kíván szólni egy-két 
szót. 
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Tóth Dániel rendőr őrnagy: április 1-jén lesz 5 éve, hogy ezt a beosztást betölti, és az elmúlt 
időszakban, ahogyan a beszámolóban látszódik folyamatosan csökkent az összes 
bűncselekmények száma, ezzel arányosan a lakosságot legjobban irritáló lopások száma is 
csökkent, illetve a köznyugalmat erősen befolyásoló garázdaságoknak a száma is. Országos és 
megyei tendencia, és a jászladányi rendőrőrs illetékességi területén is jellemző az a 
bűncselekményszám csökkenés, közbiztonság javulás, amit meghatároztak, és el is vártak az 
őrstől. Úgy gondolja, hogy a meghatározottaknak megfelelően sikerült ezt teljesíteniük, bár 
nyilván vannak olyan területek, ahol javítani szükséges ezt a helyzetet. Tudnak a helyi 
problémákról, és erre azt tudja mondani, hogy a jászladányi rendőrőrs munkatársai minden 
nap azon dolgoznak, nem kis munkával, hogy Jászladány településnek jobb legyen, melyet a 
számok alá is tudnak támasztani. Az elkövetkezendő időszakban is azon lesznek, hogy ha 
nem is sikerül csökkenteni, de ezt az eredményt meg tudják tartani, és a lakosságnak egy 
olyan közbiztonságot tudjanak szolgáltatni, ami mindenki megelégedésére van. Mindig 
lesznek kirívó esetek, bűncselekmények, melyek a lakosságot felháborítják, és érdekli őket, 
de azon vannak, hogy azokat az embereket, akik ezeket a bűncselekményeket okozzák, a 
lehető legrövidebb időn belül eljárás alá vonják, és az eljárást lefolytassák velük szemben, 
hogy a méltó büntetést megkapják. Meg szeretné köszönni azt a támogató munkát, amit az 
önkormányzat és polgárőrség részéről kaptak, hiszen ez egy közös munkának az eredménye, 
úgy gondolja, hogy a jövőben sem lesz ezzel probléma.  
 
Dr. Tóth Péter r. ezredes, rendőrségi főtanácsos: a papíron lévő eredmények még soha nem 
voltak ennyire jók, mint amit most be tudtak mutatni, de tisztában vannak vele, hogy a 
személyek által érzékelt biztonság nem a papíron kimutatott eredményektől függ. A 
közbiztonságot ugyanakkor nem az embereknek az egyenkénti biztonságérzete, hanem 
összességében a számokkal kimutatott közbiztonság mutatja meg. A jelzéseket az 
önkormányzattól, polgárőrségtől és a lakosságtól is rendszeresen megkapják, ennek során 
elsősorban a dizájner drogokkal kapcsolatos intézkedések nőttek meg az elmúlt időben. A 
tavalyi évben és idén is már több olyan nagyobb volumenű lefoglalást hajtottak végre, aminek 
eredményeként nagyobb mennyiségű drogot sikerült lefoglalni, melyek egyetlenegy 
alkalommal sem kábítószerek voltak, gyengébb megítélésű pszichoaktív anyagoknak 
minősülő szerek voltak, amelyektől természetesen ugyanúgy meghülyülnek az emberek, mint 
magától a kábítószertől is. Ugyanakkor a rendőrség mindent megtesz annak érdekében, hogy 
ezen bűncselekménnyel kapcsolatba hozható személyeket felderítse, kiszűrje, illetőleg 
tevékenységüket csökkentse, és a droggal kapcsolatos bűncselekmények számát is 
csökkentse. Emellett nagy erőket mozgattak meg annak érdekében, hogy a Szászberek – 
Jászapáti közötti útszakaszon a kamionforgalmat megpróbálják kiterelni. Ebben egyetlenegy 
hátráltató tényező van annak ellenére, hogy a KRESZ ezt tiltja, hogy a Közút felügyelet 
illetőlegesen, az útdíjat szedő cég rendszeresen bocsájt ki erre a részre olyan útvonal 
engedélyeket, melynek kapcsán ezek a kamionok mozognak, mozoghatnak, vagy azt 
gondolják, hogy jogosan mozognak. Ezeknek a kamionosoknak a visszafordítása a 
legnagyobb büntetés, ugyanakkor, ha jól megnézik ezt az útszakaszt, akkor nagyon nehezen 
találnak olyan részt, ahol ezt megfelelő módon végre lehet hajtani. Igen nagy számban 
fordítottak erre energiát, és ennek kapcsán igen sok szankcionálás, büntetés volt. Mostanában 
már látható az eredmény, amit ezzel a munkával elértek. Problémát jelent természetesen a 
faluban a garázdaságok száma, tudva lévő, hogy a településen élő kisebbségek életvitele nem 
egyezik meg a normál emberek által elvártakkal sajnos. Nagyon sok esetben a garázdaság 
bűncselekményt kimerítő cselekményeket követnek el, és úgy rendezik egymás között a 
dolgaikat, melynek kapcsán a bűncselekmény gyanúját meg kell állapítani. Ezeknek az 
eseteknek a 100%-ban sikerül felderíteni az elkövetőit, 91%-ban pedig sikerül eredményt 
elérni a nyomozás során. A rendőrség az utóbbi időben a nyomozás eredményességre olyan 
eredményeket ért el, ami bizalomra adhat okot mindenkinek arra, hogy az elkövetkezőkben 
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vissza tudják szorítani a bűncselekmények számát továbbra is. Köszöni azt a tevékenységet, 
amit az önkormányzat, a polgárőrség és a lakosság a közbiztonság javítása érdekében végzett 
Jászladányon. Amennyiben a beszámolóval kapcsolatban kérdés merül fel, annak 
megválaszolásában készséggel állnak rendelkezésre.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, javaslata? 
 
Szöllősi János képviselő: nehezen tudta elválasztani a közmeghallgatást, és a rendőri 
beszámolót egymástól. Gratulál az elvégzett munkához, ahhoz az eredményhez, amik 
látszanak, és azokhoz az eredményekhez, amiket elértek a közrend, közbiztonság javításában. 
Mindig azt mondják, hogy van egy kicsi lehetőség a javításra, ha ezzel a lehetőséggel tovább 
tudnak dolgozni, azt külön megköszöni. Amiről szeretne beszélni a közrendnek egy olyan 
fajtája, ami az embereknek Jászladányon félelmet okoz, főleg azoknak, akik egyedülállóak, 
idősek. Ez a félelem abból adódik, hogy vannak azok a suttyó gyerekek, akik járják az 
utcákat, és szinte megfigyelők, hogy hová lehet betörni, elvinni értékeket. A másik dolog, 
hogy el van híresülve a település, mert az interneten úgy adják le az anyagokat, hogy 
Jászladány fekete báránynak tűnik. Kezdődött 10 évvel ezelőtt a szegregációval, amikor az 
iskolaalapítás történt, Magyar Bálint segítségével sajnos, már akkor az hallatszott, hogy mi 
van Jászladányon. Mikor felhívták azzal, hogy ilyen-olyan elkülönítés van Jászladányon, 
akkor mondta az illetőnek, hogy ne csak azt nézze, hogy mi van az iskolában, hanem azt is, 
hogy mi van a településen. És ez folytatódott, amikor az 5 évvel ezelőtti – parancsnok úr 
jobban tudja az időpontot – betöréssorozat, amíg el nem lettek fogva az elkövetők, akkor az 
egész falu fel volt éjjelente. Az egyik fele azért, mert lopni járt, a másik fele azért, hogy 
vigyázza, ne lopják el a tulajdonát. Hála Istennek ez a tendencia megállt, de folytatódott azzal 
a negatív dologgal, hogy jött ez a szerencsétlen 2 héttel ezelőtti azonos neműek közötti 
szerelmi féltékenységből történt szurkálás, most folytatódik ezzel a Jászalsószentgyörgyi 
határban megtalált áldozattal, aki sajnos jászladányi elkövetőhöz kötődik. Úgy néz ki, hogy 
Záhonytól Nagykanizsáig jönnek ide azok az emberek, akik nem kívánatosak a településen. A 
jászladányi személyek közül pedig azok, akik értékesek lennének elköltöznek Jászladányról. 
Lassan a Jászladányiak vannak kisebbségben, akik itt születtek. Szeretné, ha lehetséges lenne, 
hogy a közterület-felügyelők a délutáni órákban járják a községet, mert az iskolából hazafelé 
tartó gyerekek szétdobálják az uzsonnájukat, és egyéb csomagolóeszközöket. Hiába 
dolgoznak a közmunkások, és szedik a szemetet nap, mint nap, ha a gyerekek a következő 
napon ugyanúgy eldobálják. Köszöni a rendőrség és az országgyűlési képviselő úr munkáját. 
Jó lenne, ha a média nem csak a Jászladány negatív dolgait közvetítené, hanem azt is, hogy 
mi az, amit elértek. Szeretné, ha mások is megvalósítanák, amit a saját utcájukban is 
megvalósítottak, hogy ha idegent látnak, akkor megkérdezik tőle, hogy kit keres. Nem bántó 
szándékkal, csak érdeklődve, hogy mit keres az utcában. Még egyszer megköszöni a 
rendőrség munkáját, további hasonló jó eredményeket kíván az elkövetkezendő időre is. 
 
Tóth Imre képviselő: véleménye szerint nagyon jó dolog az, hogy nem ott tartanak, mint pár 
évvel ezelőtt, mikor minden évben kérték a nem helyi rendőrök jelenlétét, azaz a készenléti 
rendőri egységet. A beszámolóban szereplő számok is azt bizonyítják, hogy a közbiztonság 
nagyon sokat javult az évekkel ezelőtti adatokhoz viszonyítva. Volt idő, amikor lobbiztak a 
készenléti egység jelenlétéért, mert annyira elvadult volt a helyzet, sok volt a tulajdon elleni 
bűncselekmény, ami akkor fékezhetetlennek tűnt. Ehhez képest nagy előrelépés tapasztalható, 
melyet az írásos anyag is tartalmaz, hiszen 1 év összehasonlításában is látszik az, hogy évről-
évre biztató eredményeket mutat. Tudják, hogy soha nem lesz nulla a bűncselekmények 
száma, de már egyre elviselhetőbbek az adatok. Nem érzi, hogy hiányzik a készenléti egység 
jelenléte, hiszen a településen nyugalom van. Vannak bűncselekmények, de a felderítési 
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mutatók is azt mutatják, hogy amiről a lakosság nem feltétlenül tud, föl vannak derítve az 
események. Ha a lakosság tudomására jutna, hogy ezek az esetek föl vannak derítve, akkor 
megnyugodnának. A droghelyzet, ami borzolja a kedélyeket országos jelenség, és azt is 
tudják, hogy ezek fékezhetetlen helyzetek.  Ez nem azt jelenti, hogy klasszikusan drogot 
használnak, hanem valamilyen úton-módon a valóságtól szeretnének elrugaszkodni, és olyan 
szereket szednek be, ami ezt elősegíti számukra. Ezek megállíthatatlan dolgok a rendőrség 
számára is, hiszen nem lehet minden ember kezét fogni. Úgy ítéli meg, hogy Jászladányon a 
közbiztonság jelentősen javult az 5 évvel ezelőtti állapothoz képest, és ami ezen túl is még 
dicséretes, hogy az a fő probléma, amit a település fölvetett, az áthaladó kamionforgalom, ami 
törvénytelen, jogtalan módon történt végül is bekerült a rendőrség látókörébe, és intézkedési 
körébe, így ma már elmondható, hogy számottevően érzékelhető a forgalomcsökkenés. A 
települést nap, mint nap járja, és érzékeli a jelentős kamionforgalom csökkenést. Lassan 
indult el ez a folyamat a testület kérését követően, de most már nagyon jól érzékelhető. Mivel 
ugyanolyan kategória, mint más cselekmények biztos, hogy soha nem lesz nulla, de már 
érzékelhető a pozitív változás. Látja azt a pozitív változást, amit a beszámoló is tartalmaz, 
érzékelhetőnek is tartja ezt a változást, és elégedett is a jelenlegi helyzettel. Köszöni a 
rendőrség munkáját, örül, hogy mindez széles egyetértéssel történik az önkormányzattal és a 
polgárőrséggel. Jó egészséget és munkát kíván az őrs dolgozóinak. 
 
Bertalan László képviselő: az anyagot áttanulmányozva 1-2 észrevételt szeretne tenni. 
Polgárőr vezetőként köszöni azt az együttműködést, ami a statisztika végén van, hogy 2017-
ben és 2018-ban hány óra szolgálatot adtak a polgárőrök a rendőrökkel. Képviselőként 
folytatja hozzászólását. A beszámoló elején azt írta kapitány úr, hogy megállapítható, hogy a 

jászladányi rendőrőrs az objektív körülmények tükrében kivételes szinten teljesítette azokat, 

hiszen a bűncselekmények számában további csökkenést értek el. A lakosságot leginkább 

érintő és irritáló lopások száma is csökkent. Látható minden téren a jogsértések csökkenése. 
Valójában ez érezhető, a statisztika is ezt mutatja. Amikor részletezve vannak a 
bűncselekmények, akkor viszont megkapta a szemét az, hogy a közterületen elkövetett 
bűncselekmények számánál minimális emelkedés mutatható, tehát ez nem lett kevesebb. 
Összességében jól hangzik, hogy csökkent, viszont a részletezésben általában több 
bűncselekmény van felsorolva 2018-ban, mint 2017-ben. A rablás, kiskorú veszélyeztetése, 
lakásbetörés több volt 2018-ban, mint előző évben, jármű önkényes elvétele ugyanannyi volt 
mindkét év vonatkozásában.  Nem nagy számok ezek, csak azért mondta el, mert 
összességében jól hangzik, a részletes leírásban pedig nem az mutatkozik ki. Nagyon sok 
jászladányi roma ember keresi meg azzal, hogy betörtek hozzájuk, és 5 zsák fűrészport, vagy 
2 zsák fűrészport, illetve hosszabbítót vittek el. Igazából ezekkel a bejelentésekkel a 
jászladányi rendőrőrsön nem foglalkoznak, legalábbis a lakosok neki azt mondják, hogy a 
rendőrök nem vettek fel jegyzőkönyvet. Nem tudja, hogy ennek mi az oka, erre szeretne 
választ kapni. Személygépkocsi lopás 2017-ben nem történt, 2018-ban 2 eset volt, tehát ez 
sem csökkent. A tulajdon elleni szabálysértésnél a 2017. évben 109 ügy volt, melyből 12 db 
valótlan bejelentés, így 2017-ben összesen 97 db ügy volt, 2018-ban 115 ügy volt, mely 
+18%-os növekedés. Nincs ezzel baj, de nem szabad a statisztikára alapozni, mert az 
embereket nem érdekli a statisztika. A lakosokat az érdekli, hogy milyen emberekkel 
találkoznak szembe az utcán, és mit tapasztalnak, mikor reggel felébrednek. Személyes 
tapasztalata nagyon jó az őrsparancsnok úrral kapcsolatban, bármikor felhívja, kérésével 
rögtön reagálnak rá. Úgy gondolja, hogy a közterületeken a nagyobb rendőri jelenlét indokolt 
lenne. Megnyugtató, amikor rendőröket látnak az utcán, nem csak a településközpontban, 
hanem a szélső utcákban is, mert igénylik a lakosok. Olvasható az anyagban, hogy 2010-ről 
2018-ra a nyomozás eredményessége milyen nagyot ugrott, amihez gratulál a nyomozó 
osztálynak. Itt szeretné elmondani, hogy véleménye szerint ezek az eredmények elsősorban a 
rendőrségnek köszönhetőek, de a településen a polgárőrség, az önkormányzat is mindent 
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megtesz azért, hogy minél több kamerát telepítsenek, ebben az évben is meg fog történni, és 
jövőre is be van tervezve. Úgy gondolja, hogy ez az eredmény leginkább a rendőröknek 
köszönhető, és a polgárőröknek, valamint az önkormányzatnak.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése? 

(További hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: átadja a szót Dr. Tóth Péter rendőrkapitánynak.  
 
Dr. Tóth Péter r. ezredes, rendőrségi főtanácsos: Bertalan László képviselő úrnak szeretné 
mondani, hogy azokban az ügyekben, amiket elmondott a nyomozást elrendelték. Lehet, hogy 
ezekből az ügyekből több is volt, de rendeltek el Jászladányon 2, 5 és 10 zsák fűrészpor 
lopása ügyében nyomozást. Fél zsák fűrészpor ügyében is indult eljárás, sőt olyan ügyben is, 
amikor nem tudták megmondani, hogy hiányzik-e valami. Nem vonja kétségbe, hogy 
nincsenek a rendőrségnek hibái, de ha vannak hibák, akkor azokat ki kell javítani. 
Igyekszenek minél kevesebbet hibázni, és az esetlegesen elkövetett hibák könnyen lehetnek, 
hogy valamilyen félremagyarázás eredményei. Nem mondja, hogy mindig más hibázik, a 
rendőrök is hibázhatnak. A rendőri jelenléttel kapcsolatosan azt kell elmondania, hogy jelen 
pillanatban Jászladányon nincsen kevesebb rendőr, mint régebben volt. A keletkezett 
túlórákat kifizeti a megyei rendőr főkapitányság az ORFK által és a Kormány által biztosított 
pénzből. Azok a hírek, amelyek jelen pillanatban 1-2 országos médiában megjelenik, az nem 
igaz. Nem mondja, hogy nincsenek bizonyos korlátozások az eddigiekhez képest, vannak 
korlátozások, de oly módon vannak, hogy ésszerűsítésre kerültek a túlórák elrendelései, 
illetőlegesen azok az okok, körülmények, amelyek indokolttá teszik ezt. A rendőrség a látható 
rendőrség helyett a reagáló rendőrséget preferálja. Tudja jól, hogy a lakosság, a város és 
településvezetők referálnák azt, hogy mindenhol rendőrök legyenek, sajnos erre az utóbbi 
időben nehezen tudnak teret adni. Csak annyi rendőr van, amennyi van, nem tud többet adni. 
Jászladányra sem tud több rendőrt adni, mint amennyivel rendelkezni tud. Higgyék el, hogy 
rendszeresen tesznek javaslatot arra a megyei rendőr főkapitányságra vagy az ORFK felé, 
hogy bizonyos mértékben módosítsák az állomány táblákat. Ezekre vonatkozóan azt kell 
mondania, hogy a malmok lassan őrölnek, a szervezeti változások nehezen mozdulnak, 
ugyanakkor azok az eredmények, amelyeket a papíron kimutattak, azok igazak. 
Természetesen ragadhatnak ki bizonyos dolgokat, de az össz. megállapítást nem befolyásolja. 
Éjszaka is dolgoznak rendőreik, sőt nem csak a rendőrök, hanem a rendőri vezetők is. 
Személyesen is több alkalommal járt itt megnézni, hogy mi van Jászladányon éjszaka, 
megnézte, hogy hogyan dolgoznak a rendőrök. Nem egy alkalommal találkozott a 
polgárőrökkel is, ezért meri mondani, hogy akiket látott lelkiismeretesen dolgoztak. Védik az 
emberek javait, a társadalmi tulajdont. Természetesen azok az eredmények, amelyeket a 
rendőrség elért, azok nem csak a rendőrség eredményei, hanem a polgárőrség és az 
önkormányzat eredményei is, és őszintén meg kell mondani, hogy a Kormány eredményei is, 
aki megfelelő szabályzókat hozott az elmúlt időben arra vonatkozóan, hogy ezen helyzet 
kialakulhasson. A rendőrség valójában a lehetőségeket használja ki, és azt gondolja, hogy a 
rendőri vezetőknek az a legfontosabb, hogy a lehetőség keretein belül megfelelő módon 
tudjanak mozogni, amelyek rendelkezésre állnak. Azt gondolja, hogy saját maga és a 
parancsnok úr is ezen az úton jár, és ha ezt a képviselők is így látják, akkor azt köszöni. 
 
Pócs János országgyűlési képviselő: két olyan dolog hangzott el a képviselők részéről, 
amelyre szeretne reagálni. Fontosnak tartja, hogy politikusként egy kicsit politikai 
szempontokat figyelembe véve reagáljon. A droghelyzettel kapcsolatban, hogy nehogy úgy 
tűnjön, hogy a lakosság problémáját nem értik meg, szeretné jelezni, hogy értik, érzékelik, és 
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szeretné emlékeztetni a kedves jelenlévőket arra, hogy volt olyan, amikor akár Jászladány is 
az uzsora tevékenységektől volt hangos. Uzsora tevékenység ma már nincs. Emlékszik rá, 
amikor Pesten a Parlamentbe igyekezett, és az autóban hallotta, hogy a hírekben bemondták, 
hogy a temetőben ellopták a kerítést, a nagykaput, és bevitték a színesfém felvásárló telepre. 
Színesfémmel kapcsolatos lopások már nincsenek, mert olyan szinten megszigorodott a 
színesfém felvásárlás törvényi feltételei. Ezt a két példát azért mondta el, hogy ha 
Kormányzati szempontból meg tudták oldani az uzsora és a színesfém kérdést, akkor meg 
fogják a drogkérdést is oldani. Az előző két példa igazolásként szolgálhat. A 
bűncselekményekkel kapcsolatban elhangzott felvetésekre azért mondta, hogy politikusként 
politikai szempontokat figyelembe véve engedjenek meg egy-két szót. Tisztelettel 
megköszöni a rendőrség munkáját, és az eredményeket, külön tisztelettel köszöni a 
jászladányi polgárőrök munkáját, akik éjjel-nappal önfeláldozóan tesznek azért, hogy a 
településen jó legyen a közbiztonság. Harmadsorban engedjék meg, ahogyan kapitány úr is 
említette, hogy kiemelje a Kormányzat szándékát, és munkáját is a bűncselekmények 
csökkenésével kapcsolatban. A saját gazdaságában 60-70 ember dolgozik a dinnyeföldön, 
akik mezőgazdasági munkából élnek. Közvetlen a kapcsolata ezekkel az emberekkel, és volt 
amikor megkérdezte, hogy sokadik lopáson van túl, úgyis elkapják, úgyis lecsukják, akkor 
miért csinálja? Akkor azt kérdezték, hogy ha az 5. vagy 6. gyerekének nem lenne mit adni 
enni, akkor elmenne-e lopni annak a kockázatát is vállalva, hogy úgyis lecsukják, ha elkapják. 
Erre nem tudott mit felelni. Erre a szemléletre született a közmunka program, és többek között 
erre a szemléletre született az a munkahely teremtő program, amelybe 100 milliárdokat tett 
bele a Kormány, és most azt tudják elmondani, hogy a jászságban 7500 munkavállaló 
hiányzik. Ha ma valaki el akar menni dolgozni, akkor el tud menni dolgozni. Napi alkalmi 
munkával, legyen az kertészet, vagy építőipar, napi 15-20 ezer forintot lehet keresni. Ha most 
valaki akar dolgozni, és akar a gyereknek enni adni, akkor az előző időszakhoz képest nagyon 
jó lehetőségei vannak, a Kormány munkahelyteremtő politikájának köszönhetően. A jobb 
közbiztonságban a rendőrök és a polgárőrök munkája nagyon sok szerepet játszik. Amikor 
Szöllősi János képviselő úrtól elhangzik az a mondat, hogy eljön az idő, amikor „mi leszünk 

kevesebben”, akkor azt tudja elmondani, hogy más településeken is elhangzanak ugyanezek a 
mondatok a lakosok részéről. Szeretné figyelmükbe ajánlani, hogy volt két út az emberek 
előtt régebben, és most. Volt, amikor a segélyrendszer úgy alakult ki, hogy minél több gyerek, 
annál több támogatás, és volt, akinek 6-7 gyerek komoly megélhetési lehetőséget teremtett,  
180-200 ezer forintot kaptak, nem is kellett elmenniük dolgozni. Kialakult egy demográfiai 
válság. Ennek az éremnek a másik oldala, amikor a fiatalok úgy gondolták, hogy első a 
munkahely, a karrier, a ház, és ez után jött a család, aminek jómaga is szenvedő alanya, mert 
van 3 gyermeke, és a lánya 1 hónappal ezelőtt szült 32 évesen, a feleségének ekkorra már 3 
gyereke volt. Engedjék meg, hogy néhány politikai dologra felhívja a figyelmet pontosan 
azért, amit képviselő úr is megfogalmazott. Egy országos tendencia, hogy azt mondják „mi 

leszünk kevesebben”. Itt csak egy dolgot lehetett megtenni, amit a Kormány megtett, amikor 
kiépített egy olyan családtámogatási rendszert, hogy ma már 2-3-4 gyermek után 15-20 millió 
forint támogatás kapnak a családok a CSOK vagy a falusi CSOK program keretében. 
Összehasonításként szeretné kiemelni, hogy volt időszak, amikor a segély arról szólt, hogy 
minél több gyerek, annál több pénz, most pedig feltételekhez van szabva. Munkahelyhez, 
jövedelemhez, adóigazoláshoz és egyéb feltételekhez, és ha a feltételeknek megfelel, akkor 
kap hitelt, és ha a feltételeknek megfelel, akkor lesz a hitel elengedve. A családpolitikai 
támogatási rendszer azzal a szemlélettel szemben készült, hogy 20 év múlva milyen lesz 
Magyarország, vagy akár Jászladány összetétele. Úgy gondolja, hogy az a családtámogatási 
rendszer, vagy falusi CSOK, ami most kerül kihirdetésre nagyon jelentős mértékben érti azt a 
problémát, amit képviselő úr említett, csak ez egy hosszú folyamat része. Megköszöni a 
lehetőséget, és elnézést kér, de hivatalos ügyei miatt el kell mennie, további jó tanácskozást 
kíván. 
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Szöllősi János képviselő: megköszöni a választ.  

(Pócs János országgyűlési képviselő elhagyja a tanácstermet.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a beszámolóhoz kapcsolódóan egy rövid 
észrevétele lenne. Tavaly szeptemberben a képviselő-testület egyöntetűen megfogalmazta 
azokat az észrevételeket, kéréseket és problémákat országgyűlési képviselő úr, a rendőrség és 
a közút irányába, ami a települést és a lakosokat érinti. Akkor erre vonatkozóan a reagálás – 
Tóth Imre képviselő úr szavait idézve – nagy volt az ellenállás. Több körös megbeszélések 
folytak arról, hogy mit érzékel a képviselő-testület és a lakosok valós problémának, és ez 
hogyan orvosolható. Most jó volt kapitány urat hallgatni, azt gondolja, hogy a tavaly 
szeptemberi állapothoz képeset lényegesen javult az a kapcsolattartás, az információáramlás a 
rendőrséggel, őrsparancsnok úrral, illetve a dolgozókkal. Úgy érzi, hogy olyan jó a kapcsolat 
az önkormányzat és a rendőrség között, amilyen a korábbiakban szinte soha nem volt. 
Köszöni, hogy mindenre gyorsan reagálnak, hiszen ez valóban úgy van, hogy őrsparancsnok 
urat nem tudja úgy fölhívni, hogy ha lehetősége van, akkor azonnal ne vegye fel a telefont, 
vagy ne hívná vissza, és ne keresne azonnal megoldást azokra a problémákra, jelzésekre, ami 
irányába, illetve a rendőrség irányába érkezik. Bízik benne, hogy ez a jövőben is hasonló 
módon fog megvalósulni. Azt gondolja, hogy az sem titok, hogy a képviselő-testület az elmúlt 
években is valamilyen formában támogatta a rendőrőrsön dolgozók munkáját, 
munkakörülményeinek javítását, vagy akár személyesen a rendőröket, mely a jövőben is így 
lesz. Azt, hogy hogyan lehet ezt megvalósítani, majd közösen megbeszélik, de az biztos, hogy 
meg lesz valósítva, a jövőben is számíthat a rendőrség az önkormányzatra, és az 
önkormányzat részéről akár a közterület-felügyelet vagy a mezőőrség munkájára is. Köszöni a 
beszámolót, valamint a szóbeli kiegészítést. Pénzügyi bizottság tárgyalta, elnök urat kérdezi, 
hogy milyen javaslat született? 
 
Bagi Zsolt Arnold a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a bizottság 
megtárgyalta, és javasolja a képviselő-testületnek a közrend, közbiztonság helyzetéről és a 
Jászladányi Rendőrőrs munkájáról szóló beszámoló elfogadását az előterjesztés szerinti 
tartalommal. A bizottsági ülésen felmerült kérdésre az előzőekben már választ kaptak. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki fogadja el a pénzügyi 
bizottság javaslatára a beszámolót? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
89/2019. (III. 28.) sz. határozata 
 
Jászladány település közbiztonságának helyzetéről, a közbiztonság javítására tett 
intézkedésekről szóló 2018. évi beszámoló elfogadására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel elfogadja Jászladány település 
közbiztonságáról, a közbiztonság javítására tett intézkedésekről szóló 2018. évi 
beszámolót az előterjesztés szerint, a szóbeli kiegészítésekkel együtt. 
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Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Jászberényi Rendőrkapitányság/Jászladányi Rendőrőrs 
 3./ Jászladányi Polgármesteri Hivatal helyben 
  é r t e s ü l n e k .  

 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megköszöni kapitány úrnak és őrsparancsnok 
úrnak, hogy elfogadták a meghívást, további munkájukhoz jó egészséget kíván. 
 
Dr. Tóth Péter r. ezredes, rendőrségi főtanácsos: köszöni szépen a képviselő-testület 
támogatását, elnézést kér, de egyéb hivatalos ügyeik miatt el kell menniük. 
 

(Dr. Tóth Péter rendőrkapitány és Tóth Dániel őrsparancsnok elhagyják a tanácstermet.) 
 
 
 

2 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Beszámoló a Közterület Felügyelők 2018. évi munkájáról 
Előadó: Közterület-felügyelők, 
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a közterület-felügyelet 2018. évi munkájáról 
készült írásos beszámolót minden képviselő megkapta. Garicsné Holló Hajnalkát kérdezi, 
hogy kívánja-e az írásos anyagot szóban kiegészíteni vagy összefoglalni? 
 
Garicsné Holló Hajnalka közterület-felügyelő: nem kívánja kiegészíteni, a felmerülő 
kérdésekre szívesen válaszol. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: pénzügyi bizottság tárgyalta, elnök urat kérdezi, 
hogy milyen javaslat született? 
 
Bagi Zsolt Arnold a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a bizottság 
javasolja az írásos anyag elfogadását. Bizottsági ülésen elhangzott, hogy óriási szükség van a 
közterület-felügyelők munkájára. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 
 
Seresné Lados Éva képviselő: polgármester asszony tájékoztatta róla, hogy lakossági 
bejelentés érkezett a Hivatal és az iskola környékének szemetességéről. Mivel pedagógus, egy 
értelmileg akadályozott csoportnak a tanítója feladatának látta, hogy gyakorlati 
foglalkozásként péntekenként szedték együtt a szemetet. Most harmadik péntek, hogy nem 
volt iskolában, így nagyon elhatalmasodott a probléma. Igazgató asszony felé jelezte 
polgármester asszony kérését, és megállapodtak abban, hogy szedni fogják közösen a 
szemetet. Az osztályok be lesznek osztva, hogy mikor ki lesz a felelős, így próbálják tisztán 
tartani az általuk is tapasztalt borzalmasan szemetes környezetet.   
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: azt gondolja, hogy ez a téma minden képviselőt 
foglalkoztat nap, mint nap, így bármelyikük megszólítja azt, aki szemetel, vagy ha úgy látja 
jónak, akkor lehajol, és összeszedi. Azt gondolja, hogy akikre hatással vannak akár 
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önkormányzati szinten, akár magán emberként mindenki a saját területén igyekszik megtenni 
mindent, amit csak lehet. Észlelik, észrevették, és tapasztalják, hogy elhatalmasodott ez a 
szemetelési forma, nem vigasztalásként mondja, de úgy tűnik, hogy országos problémával 
néznek szembe. Nem tudni, hogy miért, annak ellenére, hogy már ingyen zsákokat is 
osztottak azért, hogy akik a környezetükben eddig szétdobálták a szemetet, azok céltudatosan 
a zsákba dobják, hátha sikerül ezzel visszaszorítani a szemetelést. Az összetakarításban 
nagyon nagy munkája van benne a NÜVI-nek, a felderítésben pedig a közterület-
felügyelőknek, illetve a mezőőröknek. Nem múlik el úgy nap, hogy valamilyen formában 
valamilyen szemétkupacról valahol ne beszélnének. Nem csak azért, hogy ott van, hanem 
hogy hogyan kerülhetett oda, ki vitte oda, mit találtak benne a mezőőrök, vagy a közterület-
felügyelő, és hogyan legyen eltakarítva, kinek a költségén legyen elszállítva. Ezek sajnos napi 
problémák. Azt gondolja, hogy önkormányzati szinten, ezután is mindent meg fognak tenni ez 
ügyben addig is, míg valami megoldást nem találnak a problémára, amire megoldás lehet az 
is, hogy a kamerarendszert folyamatosan bővítik. Ezekkel a megfigyelésekkel és eszközökkel 
lesz lehetőség kiszűrni azt, hogy ki hová, és milyen módon szemetel. Garicsné Holló 
Hajnalkát kérdezi, hogy szeretne-e reagálni az elhangzottakra?  
 
Garicsné Holló Hajnalka közterület-felügyelő: nagyon szépen köszöni az iskola részéről, és 
tanárnő részéről, hogy segítenek a szemét szedésben, mert nem tudnak mindenhol ott lenni, de 
igyekszenek minden tőlük telhetőt megtenni. Minden délben ebéd időben szokták figyelni az 
iskolás gyermekeket, és össze is szokták szedetni velük az eldobált szemetet. Sajnos nem tud 
minden időpontban ott állni, ezért csak marad a gyerekek után hulladék. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, vagy a bizottság javaslatától eltérő javaslata? 
 
Bertalan László képviselő: véleményét szeretné elmondani, hogy Jászladány Nagyközségi 
Önkormányzatnak a megítélése a beruházásokon túl a lakosság szemében leginkább az, hogy 
a közrend, köztisztaság milyen Jászladányon. Arra kéri a képviselőket, mezőőröket és 
közterület-felügyelőt, hogy dolgozzanak együtt, ne adják fel, mert nagyon nehéz harc lesz ez 
a szemetelőkkel szemben, de ezt minél hamarabb meg kell közösen oldani, minél hamarabb 
megtisztítani Jászladányt a szeméttől. Javasolta tegnap is, és nem tudja, hogy van-e erre 
lehetőség, hogy akkor tudnának jól dolgozni a közterület-felügyelők, ha legalább hárman 
lennének, hogy közülük kettő állandó jelleggel mindig kint legyen az utcán, egy személy 
pedig benn az irodában. Van erre lehetőség, akár közmunka program keretében bevont 
személy biztosításával? Vagy esetleg 1-2 napot hetente a mezőőrökkel együtt kellene 
dolgozni, hogy hatékonyabb legyen a munkavégzés. Gratulál az eddig elért eredményekhez, 
úgy látja, hogy előremozdulás van ebben az ügyben is, csak kitartónak kell lenni. 
 
Garicsné Holló Hajnalka közterület-felügyelő: köszönik a dicséretet, nagyon szívesen 
hallják. Nagyon jó ötlet lenne a 3 közterület-felügyelő, de nem úgy, hogy lenne egy irodai 
munkatárs, hiszen a saját ügyét mindenki csak saját maga tudja végigvinni. Aki a területen 
volt, az tudja, hogy mit látott, mit tapasztalt, mert amennyiben ha ezt elmondja valakinek, 
akkor ugyanott tartanának, hogy addig saját maga is megírná az ügyben keletkezett 
dokumentumot. Jó lenne, ha lenne 3 közterület-felügyelő. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: azért nincsen 3 közterület-felügyelő, mert a 
költségvetésben jelenleg sok még a hiányzó összeg, melyre megoldást kell találni.  
 
Garicsné Holló Hajnalka közterület-felügyelő: nagy segítség, hogy van  egy új 
munkatársuk, vele nagyon sok mindent meg tudnak oldani szinte minden területen. 
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Bertalan László képviselő: tudja, hogy nincsen arra lehetőség, hogy harmadik közterület-
felügyelőt foglalkoztassanak, ezért mondta, hogy közmunka programból kaphatnának 
segítséget. 
 
Bagi Zsolt Arnold képviselő: a közmunkás nem intézkedhet. 
  
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a start közmunkaprogram keretén belül csak 
olyan személyt lehet fölvenni, akinek 8 általános iskolai végzettsége van, magasabb nem 
lehet. Akinek magasabb iskolai végzettsége van, őket behívja a munkaügyi központ, és három 
helyre kiközvetíti. Ha egyik helyen sem foglalkoztatják, és az önkormányzat számára is 
megfelel az a személy, akkor fel lehet venni közmunka program keretében. A GINOP 
pályázat keretében 25 év alatti és 50 feletti személyeket lehet foglalkoztatni, az a kérdés, hogy 
van-e erre alkalmas személy. Mindig figyelik, hogy kik azok, akik a munkaügyi központban 
regisztrálva vannak, és ha van alkalmas személy, akkor foglalkoztatják. A GINOP pályázatnál 
számolni kell azzal is, hogy továbbfoglalkoztatási kötelezettség van. 
 
Szöllősi János képviselő: Seresné Lados Éva képviselőtől kérdezi, hogy van-e lehetőség arra, 
hogy az iskolában környezet órán, vagy osztályfőnöki órán rendszeresen foglalkozzanak ezzel 
a témával, hogy ne szemeteljenek a gyerekek. 
 
Seresné Lados Éva képviselő: kollégái nevében is mondhatja, hogy mindannyian megteszik 
ezt most is. Próbálnak hatni a gyerekekre, kérik, hogy fogyasszák el az iskolában az élelmet, 
de mégis megtörténik, hogy magukkal viszik, és rögtön, mikor kilépnek az ajtón el kezdik 
enni, és szétdobálják. Rendezvényeket szerveznek a környezetvédelemmel kapcsolatban, de 
sajnos még van mit javítani, de mindent megtesznek. 

(További hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki fogadja el a pénzügyi 
bizottság javaslatára a közterület-felügyelői beszámolót? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
90/2019. (III. 28.) sz. határozata 
 
A Közterület-felügyelők 2018. évi munkájáról készült beszámoló elfogadása 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel elfogadja a Közterület-felügyelők 
2018. évi munkájáról készült beszámolót az előterjesztés szerint. 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Közterület-felügyelet helyben, 
 3./ Polgármesteri Hivatal helyben 
  é r t e s ü l n e k .  
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3 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Beszámoló a Mezőőrök 2018. évi munkájáról, különös tekintettel a gazdák és 
gazdálkodó egységek környezetvédelmi tevékenységére 
Előadó: Mezőőrök, 
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a mezőőrök munkájáról készült írásos anyagot 
minden képviselő megkapta. Szabó László mezőőrt kérdezi, hogy kívánja-e az írásos anyagot 
szóban összefoglalni, vagy kiegészíteni? 
 
Szabó László mezőőr: egy pár mondatban szeretné kiegészíteni. Az előző napirendi pontnál 
elhangzott a szeméttel kapcsolatos probléma, mellyel nekik is sok problémájuk van. Tegnap 
találtak egy újabb nagy rakás szemetet. A külterületnek van 4 olyan része, ahol leginkább 
nagyon sok a szemét rendszeresen, most is valahol nagytakarítást végeztek, és 8 pótkocsinyi 
szemetet vittek ki, melynek 90%-a föld, de sajnos egyéb hulladékkal van keveredve. Úgy 
vélik, hogy vadkamera segítené a munkájukat, úgyhogy szeretnék, ha 2 db kamerát 
biztosítanának. Sok belterületi ingatlanon látszanak a szemétkupacok, melyek előbb utóbb ki 
fognak kerülni külterületre. Ha azokat le lehetne fényképezni, akkor utána be lehetne 
azonosítani, de nem tudja, hogy ez sértene-e személyiségi jogokat. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: igen, sérti a személyiségi jogokat, ha a 
magántulajdonban lévő ingatlant fotózzák. A vadkamerát meg lehet oldani. 
 
Bertalan László képviselő: van olyan kamera, ami mobil, meg fogják beszélni ennek 
lehetőségét. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: van konkrét hely ahová szándékoznak helyezni, 
mert 2 kamera nagyon kevés arra, hogy minden területet lefedjen? 
 
Szabó László mezőőr: van konkrét hely, ott, ahol rendszeresen van szemét.  
 

(Dr. Bakos Beáta képviselő megérkezik,  
a képviselő-testület 9 fő képviselő jelenlétében folytatja munkáját. 

 
Lovász Imre jegyző: a belterületi hulladékkal kapcsolatosan jegyezné meg, hogy a 
közterület-felügyelet jár el ezekben az ügyekben, helyszíni szemlét írnak ki, melyhez fénykép 
dokumentáció is készül, és csak úgy szünteti meg az eljárást, ha a hulladéklerakó által kiadott 
hulladékjegyet is bemutatják. Ha hulladékot találnak a mezőőrök, akkor lehetne a közterület-
felügyelőkkel egyeztetni, hogy nem ismerős-e nekik valamelyik eljárás kapcsán, mert ők 
minden esetben fényképeznek, ha eljárás indul. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, észrevétele? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: pénzügyi bizottság tárgyalta, elnök urat kérdezi, 
hogy milyen javaslat született? 
 
Bagi Zsolt Arnold a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a bizottság a 
beszámoló elfogadását javasolja. 
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(További hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki fogadja el mezőőri 
beszámolót a pénzügyi bizottság javaslatára? 
A Képviselő-testület a javaslatot 9 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
91/2019. (III. 28.) sz. határozata 
 
A mezőőrség 2018. évi munkájáról készült beszámoló elfogadása 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel elfogadja a mezőőrök 2018. évi 
munkájáról készült beszámolót az előterjesztés szerint. 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Mezőőrök helyben, 
 3./ Polgármesteri Hivatal helyben 
  é r t e s ü l n e k .  

 
 
4 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a Jászladányi Móra Ferenc Általános Iskola fejlesztéséhez szükséges 
önkormányzati véleményezésre 
Előadó: Jászberényi Tankerületi Központ igazgatója, 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: köszönti a Jászberényi Tankerületi Központ 
igazgató helyettesét, köszöni, hogy elfogadta a meghívást. Az írásos anyagot minden 
képviselő megkapta, igazgató helyettes asszonyt kérdezi, hogy kívánja-e szóban 
összefoglalni, vagy kiegészíteni? 
 
Mészárosné Vas Márta a Jászberényi Tankerületi Központ szakmai igazgatóhelyettese: az 
alapdokumentum korrekciójáról van csupán szó, az átszervezéshez viszont miniszteri döntés 
szükséges. A jóváhagyáshoz szükséges a vélemény nyilvánítása az iskola külső és belső 
partnereinek, így a tulajdonos önkormányzatnak is. Az integrációs felkészítést tartalmazza az 
alapdokumentum, viszont a 20/2012. (VIII. 31.) EMMI rendelet 171. §-a szerint a képesség 
kibontakoztató felkészítést is tartalmaznia kell, ugyanis minden iskolában, minden osztályban, 
ahol legalább 1 hátrányos helyzetű tanuló végzi a tanulmányait, ott ezt meg kell szervezni. A 
gyakorlatban Jászladányon ez nagyon jól működik már évek óta, de az alapdokumentumban 
ez nem jelentkezett idáig, nem lett beletéve. Itt szeretné megragadni az alkalmat, és 
elmondani a képviselő-testületnek, hogy elismerését fejezze ki a Móra Ferenc Általános 
Iskola tantestületének munkájáról, példaértékű munkát végeznek mind személyi téren, 
ugyanis a 35 fő helyett 26-an dolgoznak jelenleg, így végzik ezt a nagyon-nagyon 
emberpróbáló munkát, és nagyon szép eredményeket értek el az utóbbi két évben, hiszen a 
kompetenciamérés eredménye alapján is, és a hasonló összetételű települések iskolákhoz 
viszonyítva kiemelkedő a teljesítményük.  Javasolja, és kéri, hogy támogassák ezt a 
felterjesztést, hogy a továbbiakban az alapdokumentumba bekerülhessen. Amennyiben 
további kérdés merül fel, szívesen áll rendelkezésre.  
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Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ügyrendi bizottság tárgyalta, elnök asszonyt 
kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
 
Seresné Lados Éva az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság megtárgyalta, és 
javasolja a képviselő-testületnek a szükséges átszervezéshez való hozzájárulást. Köszöni 
szépen a kedves szavakat.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki fogadja el az ügyrendi 
bizottság javaslatát? 
A Képviselő-testület a javaslatot 9 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
92/2019. (III. 28.) sz. határozata 
 
Hozzájárulás a Jászladányi Móra Ferenc Általános Iskola fejlesztéséhez szükséges 
átszervezéshez 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta és az 
Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság javaslatára figyelemmel hozzájárul a Jászladányi 
Móra Ferenc Általános Iskola integrációs és képesség kibontakoztató felkészítéséhez 
szükséges átszervezéséhez. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Jászberényi Tankerületi Központ 
 3./ Polgármesteri Hivatal helyben 
  é r t e s ü l n e k .  

 
(Mészárosné Vas Márta a Jászberényi Tankerületi Központ szakmai igazgatóhelyettese 

elhagyja a tanácstermet.) 
 
 

5 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Nonprofit szervezetek beszámolója a 2018. évi támogatás felhasználásáról 
Előadó: Nonprofit szervezetek vezetői, 
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a nonprofit szervezetek megküldték írásbeli 
beszámolójukat, melyet minden képviselő megkapott. Tegnap a pénzügyi bizottság ülésén 
osztályvezető úr tájékoztatta a bizottságot, hogy valamennyi nonprofit szervezet, akik 
önkormányzati támogatásban részesültek hiánytalanul elszámoltak a támogatás 
felhasználásával. Szeretettel köszönti az Életet az éveknek nyugdíjas klub és az Arany ősz 
nyugdíjas klub képviselőit is. Megkérdezi, hogy szeretnének-e a beszámolójuk kapcsán 
bármilyen észrevételt, vagy kiegészítést tenni? 
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Gazdag Szilveszterné az Életet az éveknek nyugdíjas klub vezetője: köszöni, hogy elolvasták 
beszámolójukat, és köszöni az elmúlt évi támogatást is, igyekeznek ebben az évben is olyan 
dolgokat cselekedni, ami építő jellegű a településnek.  
 
Tánczos Károlyné az Arany ősz nyugdíjas klub tagja: klubvezető asszony nevében nem 
tudnak nyilatkozni, annyi kérésük lenne polgármester asszony felé, hogy amennyiben tudnak 
segíteni, akár egy parkot kitakarítani, vagy bármit, akkor nyugodtan szóljon, szívesen állnak 
rendelkezésre. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: szerette volna kiemelni, hogy tavaly volt rá 
példa, hogy a Környezetvédő nyugdíjas klub örökbe fogadta a temetőnél lévő körforgalmat, 
hogy gondját viselik és rendben tartják. Az idei évben tapasztalták, amit már személyesen is 
megköszönt, hogy az Életet az éveknek nyugdíjas klub a Művelődési Ház előtti kertet örökbe 
fogadták, ami az önkormányzatnak nagyon nagy segítség. Azt gondolja, hogy a 
közfoglalkoztatottak soha nem fogják tudni úgy rendbe tenni, gondozni, szakértelem 
hiányában, mint ahogyan a nyugdíjas klub tagjai. Köszöni az Arany ősz nyugdíjas klub 
tagjainak is, hogy felajánlották segítségüket, arra biztatná őket, hogy ha a településen járva 
látják azt, hogy hol van kritikus hely, amit szeretettel gondoznának, akkor azt az 
önkormányzat nagyon szívesen odaadja, ugyanúgy, ahogyan a másik két klubnak. Nem 
szeretne feladatot adni, mert a klub tagjai érzik azt, hogy mi az a feladatmennyiség, amit 
tudnak vállalni. Azt gondolja, hogy ebben az évben eljutottak oda, hogy nem kell semmilyen 
oknál fogva különbséget tenni a nyugdíjas klubok között, ez majd a pénzügyi bizottság 
javaslatából is ki fog derülni a következő napirendi pontnál. Mindegyiküknek köszöni a 
pozitív hozzáállást az önkormányzathoz. Pénzügyi bizottság tárgyalta a napirendi pontot, 
elnök urat kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
 
Bagi Zsolt Arnold a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a pénzügyi 
bizottság köszöni, hogy a nonprofit szervezetek elkészítették a beszámolót, melyet 
elfogadásra javasolnak.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a pénzügyi 
bizottság javaslatával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
93/2019. (III. 28.) sz. határozata 
 
Nonprofit szervezetek beszámolójának elfogadása a 2018. évi támogatás felhasználásáról 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel elfogadja a nonprofit szervezetek 
beszámolóját a 2018. évi támogatás felhasználásáról az előterjesztés szerint.  
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 
  é r t e s ü l n e k .  
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6 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Javaslat a nonprofit szervezetek 2019. évi támogatásának felosztására 
Előadó: Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető, 
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a nonprofit szervezetek 2019. évi támogatásának 
felosztásáról készült írásos anyagot minden képviselő megkapta, átadja a szót Mezei Norbert 
pénzügyi osztályvezetőnek. 
 
Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető: a képviselő-testület az önkormányzat 2019. évi 
költségvetésében 3 millió forintot hagyott jóvá a nonprofit szervezetek támogatására. A 
szervezetek kérelmet nyújtottak be a támogatásra, melyet az előterjesztésben összefoglalt, és a 
táblázatban látható, hogy melyik szervezet milyen összegű támogatást szeretne kérni. Az 
írásos anyag kiküldését követően érkezett még egy kérelem az Országos Egyesület a 
Mosolyért Közhasznú Egyesület részéről, ők nem jelöltek meg összeget, a Jász-Nagykun-
Szolnok Megyei mentőállomások részére gyűjtenek támogatásokat. Illetve még egy elírás is 
volt, a Jászladányért Egyesület 100 ezer forintot kért. Ennyivel szerette volna kiegészíteni az 
előterjesztést.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: pénzügyi bizottság tárgyalta, elnök urat kérdezi, 
hogy milyen javaslat született? 
 
Bagi Zsolt Arnold a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a bizottság 
megtárgyalta, és a bizottság úgy gondolja, hogy olyan nonprofit szervezeteket támogasson a 
képviselő-testület, akik helyben tevékenykednek, így az alábbiak szerint döntött: az Arany Ősz 
Nyugdíjas Klub részére 50.000,- forintot, Jászladányi Postagalambsport Egyesület részére 50.000,- 
forintot, Jászladányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat részére 60.000,- forintot, „A Gyermekek 
Mosolyáért Közalapítvány” részére 70.000,- forintot, az Egyetértés Sportegyesület részére 800.000,- 
forintot, az Életet az éveknek Hagyományőrző Klub részére 50.000,- forintot, az Új Iskoláért 
Alapítvány részére 25.000,- forintot, a Jászladányi Fiatalok Továbbtanulását Segítő Alapítvány 
részére 300.000,- forintot, a Csillogó Szemekért Alapítvány részére 80.000,- forintot, a Jászladányi 
Környezetvédő Nyugdíjas Klub részére 50.000,- forintot, a Jászladányi Polgárőr Egyesület részére 
1.000.000,- forintot, a Magyar Vöröskereszt részére 100.000,- forintot, a Nagycsaládosok Egyesülete 
részére 50.000,- forintot, az Összhang Művészeti Tehetséggondozó Alapítvány részére 30.000,- 
forintot, a Jászladányért Egyesület részére 100.000,- forintot, a Jászladány Biztonságáért Alapítvány 
részére 50.000,- forintot javasol a bizottság. A Peter Cerny Alapítvány a Beteg Koraszülöttek részére 
nem javasol támogatást, a Segítő szívvel, jó szándékkal Közhasznú Alapítvány részére nem javasol 
támogatást és az Országos Egyesület a Mosolyért Közhasznú Egyesület részére sem javasol 
támogatást a bizottság. A maradék  135.000,- forintot pedig a tartalékkeretbe javasolja a bizottság.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni a pénzügyi 
bizottság javaslatára, hogy az Arany Ősz Nyugdíjas Klub 50 ezer forint támogatást kapjon? 
A Képviselő-testület a javaslatot 9 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
94/2019. (III. 28.) sz. határozata 
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Arany Ősz Nyugdíjas Klub támogatása 2019. évben 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel 2019. évben az Arany Ősz Nyugdíjas 
Klub részére 50.000,- forint támogatást biztosít az önkormányzat 2019. évi 
költségvetésében a civil szervezetek részére elkülönített összegből. 
Képviselő-testület felkéri a Polgármesteri Hivatal pénzügyi osztályát a támogatási 
szerződés elkészítésére, valamint felhatalmazza a polgármestert a támogatási 
szerződés aláírására. 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal pénzügyi osztálya helyben, 
 3./ Arany Ősz Nyugdíjas Klub 
  é r t e s ü l n e k .  

 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a javaslattal, hogy 
a Jászladányi Postagalambsport Egyesület 50 ezer forint támogatást kapjon? 
A Képviselő-testület a javaslatot 9 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
95/2019. (III. 28.) sz. határozata 
 
Jászladányi Postagalambsport Egyesület támogatása 2019. évben 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel 2019. évben a Jászladányi 
Postagalambsport Egyesület részére 50.000,- forint támogatást biztosít az 
önkormányzat 2019. évi költségvetésében a civil szervezetek részére elkülönített 
összegből. 
Képviselő-testület felkéri a Polgármesteri Hivatal pénzügyi osztályát a támogatási 
szerződés elkészítésére, valamint felhatalmazza a polgármestert a támogatási 
szerződés aláírására. 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal pénzügyi osztálya helyben, 
 3./ Jászladányi Postagalambsport Egyesület 
  é r t e s ü l n e k .  

 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a javaslattal, hogy 
a Jászladányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat 60 ezer forint támogatást kapjon? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen, 1 nem szavazattal elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
96/2019. (III. 28.) sz. határozata 
 
Jászladányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat támogatása 2019. évben 
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Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel 2019. évben a Jászladányi Roma 
Nemzetiségi Önkormányzat részére 60.000,- forint támogatást biztosít az 
önkormányzat 2019. évi költségvetésében a civil szervezetek részére elkülönített 
összegből. 
Képviselő-testület felkéri a Polgármesteri Hivatal pénzügyi osztályát a támogatási 
szerződés elkészítésére, valamint felhatalmazza a polgármestert a támogatási 
szerződés aláírására. 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal pénzügyi osztálya helyben, 
 3./ Jászladányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat 
  é r t e s ü l n e k .  

 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a javaslattal, hogy 
„A Gyermekek Mosolyáért Közalapítvány” 70 ezer forint támogatást kapjon? 
A Képviselő-testület a javaslatot 9 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
97/2019. (III. 28.) sz. határozata 
 
„A Gyermekek Mosolyáért Közalapítvány” támogatása 2019. évben 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel 2019. évben „A Gyermekek 
Mosolyáért Közalapítvány” részére 70.000,- forint támogatást biztosít az 
önkormányzat 2019. évi költségvetésében a civil szervezetek részére elkülönített 
összegből. 
Képviselő-testület felkéri a Polgármesteri Hivatal pénzügyi osztályát a támogatási 
szerződés elkészítésére, valamint felhatalmazza a polgármestert a támogatási 
szerződés aláírására. 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal pénzügyi osztálya helyben, 
 3./ „A Gyermekek Mosolyáért Közalapítvány” 
  é r t e s ü l n e k .  

 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a javaslattal, hogy 
az Egyetértés Sportegyesület 800 ezer forint támogatást kapjon? 
A Képviselő-testület a javaslatot 9 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
98/2019. (III. 28.) sz. határozata 
 
Egyetértés Sportegyesület támogatása 2019. évben 
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Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel 2019. évben az Egyetértés 
Sportegyesület részére 800.000,- forint támogatást biztosít az önkormányzat 2019. évi 
költségvetésében a civil szervezetek részére elkülönített összegből. 
Képviselő-testület felkéri a Polgármesteri Hivatal pénzügyi osztályát a támogatási 
szerződés elkészítésére, valamint felhatalmazza a polgármestert a támogatási 
szerződés aláírására. 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal pénzügyi osztálya helyben, 
 3./ Egyetértés Sportegyesület 
  é r t e s ü l n e k .  

 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a javaslattal, hogy 
az Életet az Éveknek Nyugdíjas Klub 50 ezer forint támogatást kapjon? 
A Képviselő-testület a javaslatot 9 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
99/2019. (III. 28.) sz. határozata 

Életet az Éveknek Hagyományőrző Klub támogatása 2019. évben 

 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 2019. évben az Életet az 
Éveknek Hagyományőrző Klub részére 50.000,- forint támogatást biztosít az 
önkormányzat 2019. évi költségvetésében a civil szervezetek részére elkülönített 
összegből. 
Képviselő-testület felkéri a Polgármesteri Hivatal pénzügyi osztályát a támogatási 
szerződés elkészítésére, valamint felhatalmazza a polgármestert a támogatási 
szerződés aláírására. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal pénzügyi osztálya helyben, 
 3./ Életet az Éveknek Hagyományőrző Klub 
  é r t e s ü l n e k .  

 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a javaslattal, hogy 
az Új Iskoláért Alapítvány 25 ezer forint támogatást kapjon? 
A Képviselő-testület a javaslatot 9 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
100/2019. (III. 28.) sz. határozata 
 
Új Iskoláért Alapítvány támogatása 2019. évben 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel 2019. évben az Új Iskoláért 
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Alapítvány részére 25.000,- forint támogatást biztosít az önkormányzat 2019. évi 
költségvetésében a civil szervezetek részére elkülönített összegből. 
Képviselő-testület felkéri a Polgármesteri Hivatal pénzügyi osztályát a támogatási 
szerződés elkészítésére, valamint felhatalmazza a polgármestert a támogatási 
szerződés aláírására. 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal pénzügyi osztálya helyben, 
 3./ Új Iskoláért Alapítvány 
  é r t e s ü l n e k .  

 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a javaslattal, hogy 
a Jászladányi Fiatalok Továbbtanulását Segítő Alapítvány 300 ezer forint támogatást kapjon? 
A Képviselő-testület a javaslatot 9 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
101/2019. (III. 28.) sz. határozata 
 
Jászladányi Fiatalok Továbbtanulását Segítő Alapítvány támogatása 2019. évben 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel 2019. évben a Jászladányi Fiatalok 
Továbbtanulását Segítő Alapítvány részére 300.000,- forint támogatást biztosít az 
önkormányzat 2019. évi költségvetésében a civil szervezetek részére elkülönített 
összegből. 
Képviselő-testület felkéri a Polgármesteri Hivatal pénzügyi osztályát a támogatási 
szerződés elkészítésére, valamint felhatalmazza a polgármestert a támogatási 
szerződés aláírására. 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal pénzügyi osztálya helyben, 
 3./ Jászladányi Fiatalok Továbbtanulását Segítő Alapítvány 

  é r t e s ü l n e k .  
 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a javaslattal, hogy 
a Csillogó Szemekért Alapítvány 80 ezer forint támogatást kapjon? 
A Képviselő-testület a javaslatot 9 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
102/2019. (III. 28.) sz. határozata 
 
Csillogó Szemekért Alapítvány támogatása 2019. évben 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel 2019. évben a Csillogó Szemekért 
Alapítvány részére 80.000,- forint támogatást biztosít az önkormányzat 2019. évi 
költségvetésében a civil szervezetek részére elkülönített összegből. 
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Képviselő-testület felkéri a Polgármesteri Hivatal pénzügyi osztályát a támogatási 
szerződés elkészítésére, valamint felhatalmazza a polgármestert a támogatási 
szerződés aláírására. 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal pénzügyi osztálya helyben, 
 3./ Csillogó Szemekért Alapítvány 

  é r t e s ü l n e k .  
 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a javaslattal, hogy 
a Jászladányi Környezetvédő Nyugdíjas Klub 50 ezer forint támogatást kapjon? 
A Képviselő-testület a javaslatot 9 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
103/2019. (III. 28.) sz. határozata 
 
Jászladányi Környezetvédő Nyugdíjas Klub támogatása 2019. évben 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel 2019. évben a Jászladányi 
Környezetvédő Nyugdíjas Klub részére 50.000,- forint támogatást biztosít az 
önkormányzat 2019. évi költségvetésében a civil szervezetek részére elkülönített 
összegből. 
Képviselő-testület felkéri a Polgármesteri Hivatal pénzügyi osztályát a támogatási 
szerződés elkészítésére, valamint felhatalmazza a polgármestert a támogatási 
szerződés aláírására. 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal pénzügyi osztálya helyben, 
 3./ Jászladányi Környezetvédő Nyugdíjas Klub 

  é r t e s ü l n e k .  
 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a javaslattal, hogy 
a Jászladányi Polgárőr Egyesület 1 millió forint támogatást kapjon? 
A Képviselő-testület a javaslatot 9 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
104/2019. (III. 28.) sz. határozata 
 
Jászladányi Polgárőr Egyesület támogatása 2019. évben 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel 2019. évben a Jászladányi Polgárőr 
Egyesület részére 1.000.000,- forint támogatást biztosít az önkormányzat 2019. évi 
költségvetésében a civil szervezetek részére elkülönített összegből. 
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Képviselő-testület felkéri a Polgármesteri Hivatal pénzügyi osztályát a támogatási 
szerződés elkészítésére, valamint felhatalmazza a polgármestert a támogatási 
szerződés aláírására. 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal pénzügyi osztálya helyben, 
 3./ Jászladányi Polgárőr Egyesület 

  é r t e s ü l n e k .  
 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a javaslattal, hogy 
a Magyar Vöröskereszt 100 ezer forint támogatást kapjon? 
A Képviselő-testület a javaslatot 9 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
105/2019. (III. 28.) sz. határozata 
 
Magyar Vöröskereszt támogatása 2019. évben 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel 2019. évben a Magyar Vöröskereszt 
részére 100.000,- forint támogatást biztosít az önkormányzat 2019. évi 
költségvetésében a civil szervezetek részére elkülönített összegből. 
Képviselő-testület felkéri a Polgármesteri Hivatal pénzügyi osztályát a támogatási 
szerződés elkészítésére, valamint felhatalmazza a polgármestert a támogatási 
szerződés aláírására. 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal pénzügyi osztálya helyben, 
 3./ Magyar Vöröskereszt 

  é r t e s ü l n e k .  
 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a javaslattal, hogy 
a Nagycsaládosok Egyesülete 50 ezer forint támogatást kapjon? 
A Képviselő-testület a javaslatot 9 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
106/2019. (III. 28.) sz. határozata 
 
Nagycsaládosok Egyesülete támogatása 2019. évben 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel 2019. évben a Nagycsaládosok 
Egyesülete részére 50.000,- forint támogatást biztosít az önkormányzat 2019. évi 
költségvetésében a civil szervezetek részére elkülönített összegből. 
Képviselő-testület felkéri a Polgármesteri Hivatal pénzügyi osztályát a támogatási 
szerződés elkészítésére, valamint felhatalmazza a polgármestert a támogatási 
szerződés aláírására. 
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Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal pénzügyi osztálya helyben, 
 3./ Nagycsaládosok Egyesülete 

  é r t e s ü l n e k .  
 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a javaslattal, hogy 
a "Összhang" Művészeti Tehetséggondozó Közhasznú Alapítvány 30 ezer forint támogatást 
kapjon? 
A Képviselő-testület a javaslatot 9 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
107/2019. (III. 28.) sz. határozata 
 
"Összhang" Művészeti Tehetséggondozó Közhasznú Alapítvány támogatása 2019. évben 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel 2019. évben a "Összhang" Művészeti 
Tehetséggondozó Közhasznú Alapítvány részére 30.000,- forint támogatást biztosít az 
önkormányzat 2019. évi költségvetésében a civil szervezetek részére elkülönített 
összegből. 
Képviselő-testület felkéri a Polgármesteri Hivatal pénzügyi osztályát a támogatási 
szerződés elkészítésére, valamint felhatalmazza a polgármestert a támogatási 
szerződés aláírására. 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal pénzügyi osztálya helyben, 
 3./ "Összhang" Művészeti Tehetséggondozó Közhasznú Alapítvány 

  é r t e s ü l n e k .  
 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a javaslattal, hogy 
a Jászladányért Egyesület 100 ezer forint támogatást kapjon? 
A Képviselő-testület a javaslatot 9 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
108/2019. (III. 28.) sz. határozata 
 
Jászladányért Egyesület támogatása 2019. évben 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel 2019. évben a Jászladányért 
Egyesület részére 100.000,- forint támogatást biztosít az önkormányzat 2019. évi 
költségvetésében a civil szervezetek részére elkülönített összegből. 
Képviselő-testület felkéri a Polgármesteri Hivatal pénzügyi osztályát a támogatási 
szerződés elkészítésére, valamint felhatalmazza a polgármestert a támogatási 
szerződés aláírására. 
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Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal pénzügyi osztálya helyben, 
 3./ Jászladányért Egyesület 
  é r t e s ü l n e k .  

 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a javaslattal, hogy 
a Jászladány Biztonságáért Alapítvány 50 ezer forint támogatást kapjon? 
A Képviselő-testület a javaslatot 9 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
109/2019. (III. 28.) sz. határozata 
 
Jászladány Biztonságáért Alapítvány támogatása 2019. évben 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel 2019. évben a Jászladány 
Biztonságáért Alapítvány részére 50.000,- forint támogatást biztosít az önkormányzat 
2019. évi költségvetésében a civil szervezetek részére elkülönített összegből. 
Képviselő-testület felkéri a Polgármesteri Hivatal pénzügyi osztályát a támogatási 
szerződés elkészítésére, valamint felhatalmazza a polgármestert a támogatási 
szerződés aláírására. 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal pénzügyi osztálya helyben, 
 3./ Jászladány Biztonságáért Alapítvány 

  é r t e s ü l n e k .  
 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a javaslattal, hogy 
a Peter Cerny Alapítvány ne kapjon támogatást? 
A Képviselő-testület a javaslatot 9 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
110/2019. (III. 28.) sz. határozata 
 
Peter Cerny Alapítvány a Beteg Koraszülöttek Gyógyításáért támogatásának elutasítása 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel 2019. évben a civil szervezetek 
részére elkülönített összegből nem támogatja a Peter Cerny Alapítványt a Beteg 
Koraszülöttek Gyógyításáért. 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal pénzügyi osztálya helyben, 
 3./ Peter Cerny Alapítvány a Beteg Koraszülöttek Gyógyításáért (1083 

Budapest, Bókay J. u. 53. sz.) 
  é r t e s ü l n e k .  
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Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a javaslattal, hogy 
a Segítő szívvel, jó szándékkal Közhasznú Alapítvány ne kapjon támogatást? 
A Képviselő-testület a javaslatot 9 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
111/2019. (III. 28.) sz. határozata 
 
Segítő szívvel, jó szándékkal Közhasznú Alapítvány támogatásának elutasítása 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel 2019. évben a civil szervezetek 
részére elkülönített összegből nem támogatja a Segítő szívvel, jó szándékkal 
Közhasznú Alapítványt. 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal pénzügyi osztálya helyben, 
 3./ Segítő szívvel, jó szándékkal Közhasznú Alapítvány - elektronikusan 

  é r t e s ü l n e k .  
 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a javaslattal, hogy 
az Országos Egyesület a Mosolyért Közhasznú Egyesület ne kapjon támogatást? 
A Képviselő-testület a javaslatot 9 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
112/2019. (III. 28.) sz. határozata 
 
Országos Egyesület a Mosolyért Közhasznú Egyesület támogatásának elutasítása 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel 2019. évben a civil szervezetek 
részére elkülönített összegből nem támogatja az Országos Egyesület a Mosolyért 
Közhasznú Egyesületet. 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal pénzügyi osztálya helyben, 
 3./ Országos Egyesület a Mosolyért Közhasznú Egyesület - elektronikusan 

  é r t e s ü l n e k .  
 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a javaslattal, hogy 
135 ezer forint tartalékkeret különítsen el a testület a civil szervezetek részére? 
A Képviselő-testület a javaslatot 9 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
113/2019. (III. 22.) sz. határozata 
 
A nonprofit szervezetek részére tartalékkeret elkülönítése 2019. évben 
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Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel az önkormányzat 2019. évi 
költségvetésében a civil szervezetek részére biztosított összegből 135.000,- forint 
tartalékkeretet különít el.  

  
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal pénzügyi osztálya helyben 

  é r t e s ü l n e k .  
 
Bertalan László képviselő: a Jászladányi Polgárőr Egyesület vezetőjeként szeretne 
köszönetet mondani a képviselő-testületnek, hogy kiemelten magas összegű, 1 millió forintos 
támogatásban részesítette az egyesületet, ígéri, hogy ezt a település fejlesztésére, a kamera 
hálózat bővítésére fogják fordítani. 
 
 
7 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Beszámoló a nem közművel összegyűjtött háztartási szennyvíz 2018. évben történő 
elszállításáról  
Előadó: NÜVI intézményvezető, 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a napirendi ponthoz kapcsolódó írásos anyagot 
mindenki megkapta, Göröcs László megbízott intézményvezetőt kérdezi, hogy kívánja-e az 
írásos anyagot szóban kiegészíteni? 
 
Göröcs László mb. intézményvezető: nem kívánja kiegészíteni, amennyiben kérdés merül 
föl, arra szívesen válaszol.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ügyrendi bizottság tárgyalta, elnök asszonyt 
kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
 
Seresné Lados Éva az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság javasolja a 
beszámoló elfogadását az előterjesztés szerinti tartalommal.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki fogadja el a bizottság 
javaslatát? 
A Képviselő-testület a javaslatot 9 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
114/2019. (III. 28.) sz. határozata 
 
A nem közművel összegyűjtött háztartási hulladék 2018. évben történő elszállításáról 
szóló beszámoló elfogadásáról 
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Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete az Ügyrendi-Jogi-
Szociális Bizottság javaslatára figyelemmel elfogadja a nem közművel összegyűjtött 
háztartási hulladék 2018. évben történő elszállításáról szóló beszámolót az 
előterjesztés szerinti tartalommal. 

  
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben, 
 3./ NÜVI helyben 

  é r t e s ü l n e k .  
 
 
8 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

A NÜVI beszámolója a képviselő-testület két ülése között a közmunka programokban 
foglalkoztatottak által végzett munkákról 
Előadó: NÜVI intézményvezető, 
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a napirendi ponthoz kapcsolódó írásos anyagot 
mindenki megkapta, Göröcs László megbízott intézményvezetőt kérdezi, hogy kívánja-e az 
írásos anyagot szóban kiegészíteni, összefoglalni? 
 
Göröcs László mb. intézményvezető: nem kívánja kiegészíteni, amennyiben kérdés merül 
föl, arra szívesen válaszol.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: pénzügyi bizottság tárgyalta, elnök urat kérdezi, 
hogy milyen javaslat született? 
 
Bagi Zsolt Arnold a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a bizottság 
javasolja az írásos anyag elfogadását. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a pénzügyi 
bizottság javaslatával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 9 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
115/2019. (III. 28.) sz. határozata 
 
Nagyközség Üzemeltetési és Vagyonkezelő Intézmény beszámolójának elfogadása a 
képviselő-testület két ülése között a közmunka programokban foglalkoztatottak által 
végzett munkákról 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel elfogadja a Nagyközség 
Üzemeltetési és Vagyonkezelő Intézmény beszámolóját a Közmunka programban 
résztvevő dolgozók - NÜVI irányításával végzett - munkájáról 2019. február 22-től 
2019. március 18-ig terjedő időszakra. 



 34 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Nagyközség Üzemeltetési és Vagyonkezelő Intézmény helyben 

  é r t e s ü l n e k .  
 
 
9 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Beszámoló a Nagyközségi József Attila Művelődési Ház és Könyvtár 2018. évi 
munkájáról 
Előadó: Kun Adrienn mb. intézményvezető, 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: az írásos beszámolót mindenki megkapta, Kun 
Adrienn megbízott intézményvezetőt kérdezi, hogy kívánja-e összefoglalni szóban, vagy 
kiegészíteni? 
 
Kun Adrienn mb. intézményvezető: nem kívánja kiegészíteni, a felmerülő kérdésekre 
szívesen válaszol.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ügyrendi bizottság tárgyalta, milyen javaslat 
született? 
 
Seresné Lados Éva az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság javasolja a 
beszámoló elfogadását. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki fogadja el az intézmény 
2018. évi munkájáról szóló beszámolót? 
A Képviselő-testület a javaslatot 9 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
116/2019. (III. 28.) sz. határozata 
 
A Nagyközségi József Attila Művelődési Ház és Könyvtár 2018. évi beszámolójának 
elfogadásáról 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta, és az 
Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság javaslatára figyelemmel elfogadja a Nagyközségi 
József Attila Művelődési Ház és Könyvtár 2018. évi beszámolóját az előterjesztés 
szerint.  

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben, 
 3./ Nagyközségi József Attila Művelődési Ház és Könyvtár helyben 

  é r t e s ü l n e k .  
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1 0 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a Nagyközségi József Attila Művelődési Ház és Könyvtár 2019. évi 
munkatervének elfogadására 
Előadó: Kun Adrienn mb. intézményvezető, 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a munkatervről készült írásos anyagot minden 
képviselő megkapta, átadja a szót Kun Adrienn mb. intézményvezetőnek.  
 
Kun Adrienn mb. intézményvezető: 2018-ban érkezett a tájékoztatás a Verseghy 
Könyvtártól, hogy minden nyilvános könyvtárnak be kell számolni az előző évi munkájáról, 
illetve be kell nyújtani egy munkatervet a következő évre. Ezt tavaly is tárgyalta a testület, és 
elfogadta, most ugyanez a beszámoló és munkaterv került a testület elé, melyből kiderül, hogy 
a könyvtár milyen sok, és milyen fontos munkát végez. Köszöni szépen, ha elolvasták, és 
elfogadják, nagy segítséget nyújtanak ezzel az intézménynek. Megragadja az alkalmat, és 
szeretne köszönetet mondani a munkatársai nevében is a jelen lévő nyugdíjas kluboknak és 
civil szervezet tagjainak, a képviselő-területnek és az intézményeknek, hogy segítenek 
munkájukban, mind a könyvtárnak, mind a művelődési háznak. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ügyrendi bizottság tárgyalta, milyen javaslat 
született? 
 
Seresné Lados Éva az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság az írásos anyag 
elfogadását javasolja az előterjesztés szerinti tartalommal. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki fogadja el az ügyrendi 
bizottság javaslatát? 
A Képviselő-testület a javaslatot 9 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
117/2019. (III. 28.) sz. határozata 
 
A Nagyközségi József Attila Művelődési Ház és Könyvtár 2019. évi munkatervének 
elfogadásáról 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta, és az 
Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság javaslatára figyelemmel elfogadja a Nagyközségi 
József Attila Művelődési Ház és Könyvtár 2019. évi munkatervét az előterjesztés 
szerint.  

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben, 
 3./ Nagyközségi József Attila Művelődési Ház és Könyvtár helyben 

  é r t e s ü l n e k .  
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1 1 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a védőnői álláshelyre kiírt pályázati eljárás elbírálására, valamint új 
pályázat kiírására  
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
 Lovász Imre jegyző, 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a napirendi ponthoz kapcsolódó írásos anyagot 
minden képviselő megkapta, jegyző urat kéri meg, hogy tájékoztassa a képviselőket.  
 
Lovász Imre jegyző: a képviselő-testület 2019. január 31-én írta ki a pályázatot a védőnői 
álláshelyre, melyben a pályázat benyújtási határideje 2019. március 15-ében lett megjelölve, 
határidőre sajnálatos módon nem érkezett egyetlenegy pályázat sem, így javasolja a pályázat 
eredménytelenné nyilvánítását. Valamint egy korábbi képviselő-testületi döntésnek 
megfelelően hoztak egy új pályázati kiírást is, melyben a benyújtási határidő:2019. május 10. 
az elbírálás pedig május 30. A pályázat elbírálását követően az álláshely azonnal betölthető 
lenne.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ügyrendi bizottság tárgyalta, elnök asszonyt 
kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
 
Seresné Lados Éva az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság javasolja a 
pályázati eljárás eredménytelenné nyilvánítását, valamint az új pályázat kiírását az 
előterjesztés szerinti tartalommal.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a pályázati eljárás 
eredménytelenné nyilvánításával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 9 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
118/2019. (III. 28.) sz. határozata 
 
A védőnői álláshelyre kiírt pályázati eljárás elbírálásáról 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete az Ügyrendi-Jogi-
Szociális Bizottság javaslatára figyelemmel a védőnői álláshelyre kiírt pályázati 
eljárást eredménytelenné nyilvánítja mivel a pályázati kiírásban meghatározott 
határidőig nem érkezett be pályázat. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 

  é r t e s ü l n e k .  
 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet az új pályázat 
kiírásával? 
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A Képviselő-testület a javaslatot 9 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
119/2019. (III. 28.) sz. határozata 
 
Védőnői álláshely pályázati kiírásáról 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta a védőnői 
állás pályázati kiírásával kapcsolatos előterjesztést és az alábbi határozatot hozza: 
 
A védőnői ellátásra a Közalkalmazottak jogállásáról szóló 1992. évi XXXIII. törvény 
20/A.§ alapján pályázatot hirdet. 
 
A jogviszony időtartama: 
 határozatlan idejű közalkalmazotti jogviszony 

A foglalkoztatás jellege: 
 teljes munkaidő 

A munkavégzés helye: 
 Jászladány Nagyközség közigazgatási területe 

Ellátandó feladatok: 
a területi védőnői ellátásról szóló 49/2004.(V.21.) ESZCSM rendeletben 
foglaltak szerint 

Illetmény és juttatások: 
az illetmény megállapítására és juttatásokra a Közalkalmazottak jogállásáról 
szóló 1992. évi XXXIII. törvény rendelkezései az irányadók.  

Képesítési feltételek: 
Az egészségügyi főiskolai, egyetemi védőnői szakképzettség, vagy azzal 
egyenértékűnek elismert oklevél 

A pályázat részeként benyújtandó iratok, igazolások: 
 - részletes szakmai önéletrajz, motivációs levél 
 - végzettséget, szakképzettséget igazoló okiratok másolata 
 - 3 hónapnál nem régebbi hatósági erkölcsi bizonyítvány 
 - a pályázó nyilatkozata, amelyben hozzájárul ahhoz, hogy személyes adatait az 

elbírálásban részt vevők megismerhetik. 

A munkakör betölthetőségének időpontja: 
 A pályázatok elbírálását követően azonnal 

A pályázat benyújtásának határideje: 
 2019. május 10. 

A pályázat elbírálásának határideje: 
 2019. május 30. 

A pályázati kiírással kapcsolatosan további információt Bertalanné Drávucz Katalin 
polgármester nyújt a 06-57/817-947-es telefonszámon. 

A pályázatok benyújtásának módja:  
Postai úton, a pályázatnak a Jászladány Nagyközségi Önkormányzat 
Képviselő-testülete címére történő megküldésével (5055 Jászladány, Hősök 
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tere 6. sz.). Kérjük a borítékon feltüntetni a pályázati adatbázisban szereplő 
azonosító számot, valamint a munkakör megnevezését: védőnő. 
Személyesen: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester Jász-Nagykun-
Szolnok megye 5055 Jászladány, Hősök tere 6. sz. 

A pályázati eljárás, a pályázat elbírálásának módja, rendje: 
A pályázat benyújtási határidejének lejártát követően a pályázókat a pályázat 
kiírója a képviselő-testületi ülésen meghallgatja és dönt a védőnő személyéről. 
A pályázat eredménytelenné nyilvánításának jogát a pályázat kiírója az eljárás 
során fenntartja. 

A pályázati kiírás közzétételének helye, ideje:  
 https://kozigallas.gov.hu és a Ladányi Hírek helyi újság 

A munkáltatóval kapcsolatos egyéb lényeges információ: 
Lehetőség van munkáltatói döntésen alapuló illetmény megállapítására. 

 
A Képviselő-testület megbízza Bertalanné Drávucz Katalin polgármestert, hogy a 
pályázat kiírásáról gondoskodjon. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 
  é r t e s ü l n e k .  

 
 
1 2 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés háziorvosi álláshelyre kiírt pályázati eljárás elbírálására valamint új 
pályázat kiírására  
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
 Lovász Imre jegyző, 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a napirendi ponthoz kapcsolódó írásos anyagot 
minden képviselő megkapta, jegyző urat kéri meg, hogy tájékoztassa a képviselőket.  
 
Lovász Imre jegyző: sajnos ugyanaz a helyzet, mint a védőnői álláshely esetében, a 
képviselő-testület 2019. január 31-én írta ki a pályázatot az álláshelyre, ugyanúgy 2019. 
március 15. volt a pályázat benyújtási határideje, de határidőre sajnálatos módon nem érkezett 
egyetlenegy pályázat sem, így javasolja a pályázat eredménytelenné nyilvánítását. Valamint 
egy korábbi képviselő-testületi döntésnek megfelelően ugyanazokkal a határidőkkel, mint a 
védőnői álláshely esetében javasolja új pályázati kiírását. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ügyrendi bizottság tárgyalta, elnök asszonyt 
kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
 
Seresné Lados Éva az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság javasolja a 
pályázati eljárás eredménytelenné nyilvánítását, valamint az új pályázat kiírását az 
előterjesztés szerinti tartalommal.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 
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(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a pályázati eljárás 
eredménytelenné nyilvánításával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 9 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
120/2019. (III. 28.) sz. határozata 
 
A felnőtt háziorvosi álláshelyre kiírt pályázati eljárás elbírálásáról 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete az Ügyrendi-Jogi-
Szociális Bizottság javaslatára figyelemmel a felnőtt háziorvosi álláshelyre kiírt 
pályázati eljárást eredménytelenné nyilvánítja mivel a pályázati kiírásban 
meghatározott határidőig nem érkezett be pályázat. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 

  é r t e s ü l n e k .  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet az új pályázat 
kiírásával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 9 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
121/2019. (III. 28.) sz. határozata 
 
Felnőtt háziorvosi álláshely pályázati kiírásáról 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta a III. sz. 
felnőtt háziorvosi állás pályázati kiírásával kapcsolatos előterjesztést és az alábbi 
határozatot hozza: 
 
A háziorvosi munkakör betöltésére a Közalkalmazottak jogállásáról szóló 1992. évi 
XXXIII. törvény 20/A.§ alapján pályázatot hirdet. 
 
A jogviszony időtartama: 
 határozatlan idejű közalkalmazotti jogviszony 

A foglalkoztatás jellege: 
 teljes munkaidő 

A munkavégzés helye: 
 Jászladány Nagyközség Orvosi Rendelő III. sz. háziorvosi körzet 

Ellátandó feladatok: 
Jászladány Nagyközség Orvosi Rendelőjének III. sz. háziorvosi körzetében a 
felnőtt háziorvosi feladatok ellátása, határozatlan időre szóló közalkalmazotti 
vagy vállalkozói formában, a Nemzeti Egészségbiztosítási Alapkezelővel 
kötött szerződés alapján. 

Illetmény és juttatások:  
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az illetmény megállapítására és juttatásokra a Közalkalmazottak jogállásáról 
szóló 1992. évi XXXIII. törvény rendelkezései az irányadók.  

Képesítési feltételek: 
Egyetemi végzettség, az önálló orvosi tevékenységről szóló 2000. évi II. 
törvényben, valamint annak végrehajtásáról szóló 313/2011. (XII. 23.) 
Kormányrendeletben, a háziorvosi, házi gyermekorvosi és fogorvosi 
tevékenységről szóló 4/2000. (II.25.) EüM rendeletben előírt feltételek. 

A pályázat részeként benyújtandó iratok, igazolások: 
 - részletes szakmai önéletrajz 
 - iskolai végzettséget, szakképzettséget igazoló okiratok másolata 
 - Orvosok Országos Nyilvántartásba vételéről szóló igazolás 
 - 3 hónapnál nem régebbi hatósági erkölcsi bizonyítvány 
 - a pályázó nyilatkozata, amelyben hozzájárul ahhoz, hogy személyes adatait az 

elbírálásban részt vevők megismerhetik 

A munkakör betölthetőségének időpontja: 
 A pályázatok elbírálását követően azonnal 

A pályázat benyújtásának határideje: 
 2019. 05.10. 

A pályázat elbírálásának határideje: 
 2019. 05.30. 

A pályázati kiírással kapcsolatosan további információt Bertalanné Drávucz 
Katalin polgármester nyújt a 06-57/817-947-es telefonszámon. 

A pályázatok benyújtásának módja:  
Postai úton, a pályázatnak a Jászladány Nagyközségi Önkormányzat 
Képviselő-testülete címére történő megküldésével (5055 Jászladány, Hősök 
tere 6. sz.). Kérjük a borítékon feltüntetni a pályázati adatbázisban szereplő 
azonosító számot, valamint a munkakör megnevezését: felnőtt háziorvos. 
Személyesen: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester Jász-Nagykun-
Szolnok megye 5055 Jászladány, Hősök tere 6. sz. 

A pályázati eljárás, a pályázat elbírálásának módja, rendje: 
A pályázat benyújtási határidejének lejártát követően a pályázókat a pályázat 
kiírója, a képviselő-testületi ülésen meghallgatja és dönt a háziorvos 
személyéről. A pályázat eredménytelenné nyilvánításának jogát a pályázat 
kiírója az eljárás során fenntartja. 

A pályázati kiírás közzétételének helye, ideje:  
  https://kozigallas.gov.hu és a Ladányi Hírek helyi újság 

A munkáltatóval kapcsolatos egyéb lényeges információ: 
A háziorvosi munkakör határozatlan időre szóló közalkalmazotti 
jogviszonyban, vagy vállalkozói formában, a Nemzeti Egészségbiztosítási 
Alapkezelővel kötött szerződés alapján is ellátható. 

 
A Képviselő-testület megbízza Bertalanné Drávucz Katalin polgármestert, hogy a 
pályázat kiírásáról gondoskodjon. 
Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a pályázatot az Egyetemek orvosi 
szakjaira is küldje meg. 
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Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 

  é r t e s ü l n e k .  
 
 

1 3 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a Nagyközségi József Attila Művelődési Ház és Könyvtár igazgatói 
álláshelyére kiírt pályázati eljárás elbírálására 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
 Lovász Imre jegyző, 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a napirendi ponthoz kapcsolódóan nem készült 
írásos anyag, átadja a szót Lovász Imre jegyzőnek.  
 

Lovász Imre jegyző: a képviselő-testület január 31-én írta ki a pályázatot, melyben a 
benyújtási határidő ugyanúgy március 15-ében volt meghatározva, mint az előbbieknél, de 
határidőre nem érkezett egyetlenegy pályázat sem, így javasolja a pályázat eredménytelenné 
nyilvánítását. Tekintettel arra, hogy 3 havonta kötelező kiírni a pályázatot, így új pályázati 
kiírást nem terjesztettek elő. Az intézmény vezetésével Kun Adrienn június 30-ig van 
megbízva. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ügyrendi bizottság tárgyalta, elnök asszonyt 
kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
 
Seresné Lados Éva az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság javasolja a 
pályázati eljárás eredménytelenné nyilvánítását. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a pályázati eljárás 
eredménytelenné nyilvánításával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 9 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
122/2019. (III. 28.) sz. határozata 
 

A Nagyközségi József Attila Művelődési Ház és Könyvtár igazgatói álláshelyére kiírt 
pályázati eljárás elbírálásáról 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete az Ügyrendi-Jogi-
Szociális Bizottság javaslatára figyelemmel a Nagyközségi József Attila Művelődési 
Ház és Könyvtár igazgatói álláshelyére kiírt pályázati eljárást eredménytelenné 
nyilvánítja mivel a pályázati kiírásban meghatározott határidőig nem érkezett be 
pályázat. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 

  é r t e s ü l n e k .  
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1 4 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a személyes gondoskodást nyújtó helyi gyermekvédelmi ellátások 
formáiról, azok igénybevételéről, valamint a fizetendő térítési díjakról szóló  
10 /2001. (V. 25.) önkormányzati rendelet felülvizsgálatára 
Előadó: Lovász Imre jegyző, 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a rendelet felülvizsgálatáról készült írásos 
anyagot mindenki megkapta, átadja a szót Lovász Imre jegyzőnek. 
 
Lovász Imre jegyző: a szociális törvény és a gyermekvédelmi törvény alapján kötelező 
minden év április 1-ig megállapítani intézményi térítési díjat. A szociális intézményben 
megtörtént már a díj megállapítása. A pénzügyi osztály átvizsgálta az önköltséget, amely 
alapján nem javasolják a gyermekekre vonatkozó térítési díjak módosítását, főként azért sem, 
mert a gyermekek nagyon nagy százaléka ingyenesen étkezik. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ügyrendi bizottság tárgyalta, elnök asszonyt 
kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
 
Seresné Lados Éva az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság javasolja az 
önkormányzati rendelet felülvizsgálatának elfogadását az előterjesztés szerinti tartalommal. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a bizottság 
javaslatával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 9 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
123/2019. (III. 28.) sz. határozata 
 
A személyes gondoskodást nyújtó helyi gyermekvédelmi ellátások formáiról, azok 
igénybevételéről, valamint a fizetendő térítési díjakról szóló 10 /2001. (V. 25.) 
önkormányzati rendelet felülvizsgálatára 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete felülvizsgálta a személyes 
gondoskodást nyújtó helyi gyermekvédelmi ellátások formáiról, azok 
igénybevételéről, valamint a fizetendő térítési díjakról szóló 10 /2001. (V. 25.) 
önkormányzati rendeletét, és az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság javaslatára 
figyelemmel nem kívánja módosítani. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 

  é r t e s ü l n e k .  
 
 

 



 43 

1 5 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a közszolgálati tisztviselők 2019. évi illetményalapjáról szóló rendelet 
megalkotására 
Előadó: Lovász Imre jegyző, 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a rendelet megalkotására vonatkozó írásos 
anyagot mindenki megkapta, átadja a szót Lovász Imre jegyzőnek. 
 
Lovász Imre jegyző: a Belügyminisztérium a költségvetési törvény alapján pályázatot írt ki a 
köztisztviselői illetményalap emelésére, a képviselő-testület januárban döntött a pályázat 
benyújtásáról, és az előírtaknak megfelelően vállalta, hogy amennyiben nyer a pályázat, úgy 
legalább 20%-al megemeli az illetményalapot. Az önkormányzat 13,5 millió összegben 
részesült a pályázatból. A költségvetési törvény alapján az illetményalapot rendeletben lehet 
megállapítani, ennek megfelelően került előterjesztésre a rendelet-tervezet. A rendelet-
tervezetben a pályázati kiírásnak megfelelően 2019. december 31-ig lesz hatályos, illetve 
2019. január 1-től kell alkalmazni a 20%-os illetményalap emelés van benne, amit a pályázat 
kötelezően előírt, tehát 38.650,- forintról 46.380,- forintra emelkedik az illetményalap. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ügyrendi bizottság tárgyalta, elnök asszonyt 
kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
 
Seresné Lados Éva az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság javasolja az 
írásos anyag elfogadását. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet az ügyrendi 
bizottság javaslatára a rendelet-tervezet elfogadásával? 
A Képviselő-testület a rendelet-tervezetet 9 igen szavazattal egyhangúlag – minősített 
többséggel – elfogadja, és a következő rendeletet alkotja:  
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat 

Képviselő-testületének 

5/2019. (III. 29.) önkormányzati rendelete 

a közszolgálati tisztviselők 2019. évi illetményalapjáról 

(A rendelet teljes szövegét a jegyzőkönyv melléklete tartalmazza.) 
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1 6 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a települési támogatásról szóló 5/2015. (II. 23.) önkormányzati rendelet 
módosítására 
Előadó: Lovász Imre jegyző, 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a települési támogatásról szóló önkormányzati 
rendelet módosítására vonatkozó írásos javaslatot mindenki megkapta, átadja a szót Lovász 
Imre jegyzőnek. 
 
Lovász Imre jegyző: a képviselő-testület a költségvetés tárgyalásakor döntött úgy, hogy az 
Ozoróczky Mária Szociális Központ bevételeinél emelkedés történjen, így a bentlakásos 
intézményi ellátást igénybevevők támogatására települési támogatást fog nyújtani, melynek az 
a módja, hogy a települési támogatásról szóló helyi rendeletet módosítsák, melynek tervezete 
írásban kiküldésre került. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ügyrendi bizottság tárgyalta, elnök asszonyt 
kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
 
Seresné Lados Éva az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság javasolja a 
rendeletmódosítást azzal a kiegészítéssel, hogy kerüljön bele az, hogy 2019. március 31-én a 
bentlakásos ellátást igénybe vevők legyenek jogosultak a támogatásra. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 
 
Bagi Zsolt Arnold képviselő: van rá lehetőség, hogy a lakókat erről polgármester asszony 
tájékoztassa? 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: igen, pénteken 12-kor lesz a lakógyűlés, és akkor 
fogja tájékoztatni a lakókat. 

(További hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet az ügyrendi 
bizottság módosító javaslatával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 9 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
124/2019. (III. 28.) sz. határozata 
 
A települési támogatásról szóló 5/2015. (II. 23.) önkormányzati rendelet módosításáról 
szóló rendelet-tervezet módosítására 
  

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete az Ügyrendi-Jogi 
Szociális Bizottság javaslatára figyelemmel a települési támogatásról szóló 5/2015. (II. 
23.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló rendelet-tervezet 2. §-ában a 

 „Havonta egyszeri pénzbeli települési támogatásban részesülhetnek azok a 

bentlakásos intézményi ellátást igénybe vevők, akik lakcímkártyával igazolható 

módon az Ozoróczky Mária Szociális Központ – 5055 Jászladány, Kossuth 
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Lajos u. 106. szám alatti székhelyének, vagy 5055 Jászladány, Kossuth Lajos u. 

116. szám alatti telephelyének – lakói.” 

szövegrész helyébe a  

„Havonta egyszeri pénzbeli települési támogatásban részesülhetnek azok a 

2019. március 31-én bentlakásos intézményi ellátást igénybe vevők, akik 

lakcímkártyával igazolható módon az Ozoróczky Mária Szociális Központ – 

5055 Jászladány, Kossuth Lajos u. 106. szám alatti székhelyének, vagy 5055 

Jászladány, Kossuth Lajos u. 116. szám alatti telephelyének – lakói.” 

szövegrész kerül. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 

  é r t e s ü l n e k .  
 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet az ügyrendi 
bizottság javaslatára a módosított rendelet-tervezet elfogadásával? 
A Képviselő-testület a rendeletmódosítást 9 igen szavazattal egyhangúlag – minősített 
többséggel – elfogadja, és a következő rendeletet alkotja:  
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat 

Képviselő-testületének 

6/2019. (III. 29.) önkormányzati rendelete 

a települési támogatásról szóló  

5/2015. (II. 23.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 

(A rendelet teljes szövegét a jegyzőkönyv melléklete tartalmazza.) 
 
 
1 7 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés fogorvosi alapellátás egészségügyi vállalkozási formában történő ellátására 
kötött vállalkozási szerződés megszüntetésére 
Előadó: Lovász Imre jegyző, 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a napirendi ponthoz kapcsolódó írásos anyagot 
mindenki megkapta, átadja a szót Lovász Imre jegyzőnek. 
 
Lovász Imre jegyző: Dr. Nagy-Hinst Aliz a fog és szájbetegségek szakorvosa le szeretne 
mondani a praxis jogáról, és át szerette volna adni ezt az önkormányzatnak. tekintettel arra, 
hogy ez egy személyhez fűződő vagyonértékű jog, így az önkormányzat részére nem tudja 
átadni, így ennek a felfüggesztését kérte az eljáró hatóságtól. 6 hónapra van lehetősége 
felfüggeszteni, 6 hónap után pedig az önkormányzatnak van lehetősége dönteni arról, hogy 
kinek adja át ezt a praxisjogot, kit kíván megbízni arra, hogy ellássa a fogorvosi teendőket. 
Így 6 hónapig a helyettesítésről szükséges dönteni, valamint tudomásul venni, hogy a 
doktornő felhagy ezzel a tevékenységgel Jászladányon, a praxisjogát felfüggeszti. Az előzetes 
egyeztetések alapján Dr. Szurmai Gabriella vállalná a helyettesítést, így javasolja, hogy a 
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testület bízza meg a helyettesítéssel, és járuljon hozzá, hogy a helyettesítést a saját 
rendelőjében láthassa el, így az adminisztráció nagyban csökkenne. Szükséges továbbá 
polgármester asszonyt felhatalmazni a működési engedélyezési eljáráshoz szükséges 
nyilatkozatok megtételére, valamint a feladatellátási – helyettesítési – szerződés megkötésére. 
Szükséges továbbá felhatalmazni a jegyzőt a tartós helyettesítéshez szükséges működési 
engedély megindítására és a finanszírozás megigényléséhez szükséges dokumentumok 
benyújtására. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ügyrendi bizottság tárgyalta, elnök asszonyt 
kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
 
Seresné Lados Éva az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság javasolja az 
írásos anyag elfogadását. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a bizottság 
javaslatával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 9 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
125/2019. (III. 28.) sz. határozata 
 
A 2. számú fogorvosi körzet helyettesítéséről 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete az Ügyrendi-Jogi-
Szociális Bizottság javaslatára figyelemmel tudomásul veszi, hogy Dr. Nagy-Hinst 
Aliz (5130 Jászapáti, Dózsa György u. 9.) a Fog és szájbetegségek szakorvosa a 
Jászladány, 2. számú fogorvosi körzetre vonatkozó praxisjogát felfüggeszti, továbbá 
dönt arról, hogy a 2. számú fogorvosi körzet tartós helyettesítéssel történő ellátására 
Dr. Szurmai Gabriellát (5000 Szolnok, Borostyán u. 27.) bízza meg. 
A Képviselő-testület felhatalmazza Bertalanné Drávucz Katalin polgármestert a 
működési engedélyezési eljáráshoz szükséges nyilatkozatok megtételére, valamint a 
feladatellátási – helyettesítési – szerződés megkötésére, továbbá felhatalmazza Lovász 
Imre jegyzőt a tartós helyettesítéshez szükséges működési engedély megindítására és a 
finanszírozás megigényléséhez szükséges dokumentumok benyújtására. 
A képviselő-testület hozzájárul, hogy Dr. Szurmai Gabriella a helyettesítést az 1. 
számú fogorvosi körzet rendelőjében lássa el. 

 
Erről: 1./ JNSZM Kormányhivatal Jászberényi Járási Hivatala Népegészségügyi 

Osztálya 5100 Jászberény, Lehel Vezér tér 9. II. em.  
 2./ Nemzeti Egészségbiztosítási Alapkezelő 5000 Szolnok, Mikszáth K. út 3-5. 

 3./ Dr. Nagy-Hinst Aliz 5130 Jászapáti, Dózsa György u. 9. 
 4./ Dr. Szurmai Gabriella 5000 Szolnok, Borostyán u. 27. 
 5./ Képviselő-testület tagjai helyben 
  é r t e s ü l n e k .  
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1 8 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a Jászladány Nagyközségi Helyi Építési Szabályzatáról (HÉSZ) és 
Szabályozási tervéről szóló 21/2008. (XII. 7.) önkormányzati rendelet rendelkezésének 
hatályon kívül helyezésére 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
 Lovász Imre jegyző, 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a napirendi ponthoz kapcsolódó írásos anyagot 
mindenki megkapta, átadja a szót Lovász Imre jegyzőnek. 
 
Lovász Imre jegyző: az elmúlt időszakban többször felmerült az igény, hogy a 40 méteren 
túli rész is beépíthető legyen, melyet a Helyi Építési Szabályzat korlátoz. Az elmúlt években 
több olyan jogszabályi változás is történt, hogy meg kellett alkotni a Településkép védelmi 
rendeletet, illetve minden egyes építési engedélyezés során ki kell kérni a főépítész 
véleményét, településkép védelmi véleményezési eljárást kell indítani. Ez lehetőséget biztosít 
arra, hogy amennyiben a képviselő-testület hatályon kívül helyezi a 40 méteren túli 
korlátozást, abban az esetben se jelenjenek meg ezek a nagyon nagy építmények, tehát a 
mezőgazdasági gépek tárolására alkalmas színeket nem tudják megépíteni csak 
hozzájárulással. Van egy további korlátozás, ami érvényben maradna, hogy 4,5 méternél 
magasabb épületeket sem lehet építeni. Ezek figyelembevételével javasolja a 40 méteren túli 
rendelkezésnek a hatályon kívül helyezését. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ügyrendi bizottság tárgyalta, elnök asszonyt 
kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
 
Seresné Lados Éva az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság is javasolja a 
rendelkezés hatályon kívül helyezését. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet az ügyrendi 
bizottság javaslatára a rendelet-tervezet elfogadásával? 
A Képviselő-testület a rendeletmódosítást 9 igen szavazattal egyhangúlag – minősített 
többséggel – elfogadja, és a következő rendeletet alkotja:  
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat 

Képviselő-testületének 

7/2019. (III. 29.) önkormányzati rendelete 

Jászladány Nagyközségi Helyi Építési Szabályzatáról (HÉSZ)  

és Szabályozási tervéről szóló 

21/2008. (XII. 7.) önkormányzati rendelet  

rendelkezésének hatályon kívül helyezéséről 

 

(A rendelet teljes szövegét a jegyzőkönyv melléklete tartalmazza.) 
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1 9 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a Jász-Föld Zrt. kérelmének megtárgyalására 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
 Lovász Imre jegyző, 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: az írásos anyagot minden képviselő megkapta, 
jegyző urat kéri, hogy tájékoztassa a képviselőket a tudnivalókról. 
Lovász Imre jegyző: a Jász-Föld Zrt. mezőgazdasági vízgazdálkodási ágazat fejlesztése című 
felhívás keretében kíván pályázatot benyújtani, amelyhez szükséges egyrészt tulajdonosi és 
vagyonkezelői hozzájárulás megkérése. Ez külterületen található, önkormányzati tulajdonban 
lévő földutakat érintene többségében, amelyeken öntözőrendszer kiépítését szeretné 
megvalósítani. Amiatt is tervezte be önkormányzati tulajdonban lévő ingatlanokba a 
beruházást, mert ezek az önkormányzat forgalomképtelen vagyonát jelenti. Ez a földút alatt 
lesz, tehát nagyban nem fogja befolyásolni a gazdák munkáját, addig lehet kisebb probléma, 
amíg a kivitelezés tart.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ügyrendi bizottság tárgyalta, elnök asszonyt 
kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
 
Seresné Lados Éva az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság javasolja 
tulajdonosi és vagyonkezelői hozzájárulás megadását az előterjesztésben szereplő 
önkormányzati ingatlanok vonatkozásában.   
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a bizottság 
javaslatával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 9 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
126/2019. (III. 28.) sz. határozata 
 
A Jász-Föld Zrt. kérelmére tulajdonosi és vagyonkezelői hozzájárulás megadására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete az Ügyrendi-Jogi-
Szociális Bizottság javaslatára figyelemmel hozzájárul a Jász-Föld Zrt. kérelmére a 
Jászladány külterületi öntözőtelep korszerűsítés I. ütem elvi engedélyéhez és 
pályázatához tulajdonosi és vagyonkezelői hozzájárulás megadásához az 
előterjesztésben szereplő önkormányzati ingatlanok vonatkozásában.  

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 

  é r t e s ü l n e k .  
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2 0 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés az EFOP-1.5.3 és EFOP-3.9.2 kódszámú projektek keretében települési 
ösztöndíj és ösztönző pályázatok meghirdetésére 
Előadó: Major Ferencné alpolgármester 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: az írásos előterjesztést mindenki megkapta, 
átadja a szót Major Ferencné alpolgármesternek. 
 
Major Ferencné alpolgármester: az ösztöndíj és ösztönző pályázatok újbóli meghirdetésére 
kerülne sor, amely a helyi közszolgáltatásban dolgozó szakemberek átképzését szolgálja, ez 
visszatérő előterjesztés hónapok óta a képviselő-testület előtt. Legutóbb a februári testületi 
ülésen döntöttek a pályázatok kiírásáról, az EFOP-1.5.3 pályázatnál érkezett egy pályázat, 
azonban nem vesz részt képzésben az a humán szakember, aki az ösztönző támogatást szerette 
volna kérni, de így nem volt, amire a támogatást meg tudták volna ítélni, így az eljárás 
eredménytelenné nyilvánítását szeretné kérni. Kéri továbbá az újbóli pályázat kiírását, 
valamint a pályázat elbírálására bíráló bizottság létrehozását az előterjesztés szerinti 
tartalommal. Ugyanez a helyzet az EFOP-3.9.2 pályázat esetében is, csak itt nem is érkezett 
be pályázat, ezért az előző pályázati kiírás eredménytelenné nyilvánítása szükséges, valamint 
új pályázat kiírása, és a pályázat elbírálására bíráló bizottság létrehozása az előterjesztés 
szerinti tartalommal 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet az EFOP-1.5.3 
pályázat keretén belül az ösztönző pályázat eredménytelenné nyilvánításával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 9 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
127/2019. (III. 28.) sz. határozata 
 
Az EFOP-1.5.3-16-2017-00032 kódszámú, „Humán szolgáltatások fejlesztése a Jászapáti 
járásban” című projekt keretében települési ösztönző pályázat eredménytelenné 
nyilvánításáról 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete az EFOP-1.5.3-16-2017-
00032 kódszámú, „Humán szolgáltatások fejlesztése a Jászapáti járásban” című 
projekt keretében a humán szolgáltatásban dolgozó szakemberek számára kiírt 
települési ösztönző pályázatot eredménytelenné nyilvánítja.  
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Jászladányi Polgármesteri Hivatal helyben 
  é r t e s ü l n e k .  
 

 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet az EFOP-1.5.3 
pályázat keretén belül a települési ösztönző pályázat meghirdetésével? 
A Képviselő-testület a javaslatot 9 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
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Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
128/2019. (III. 28.) sz. határozata 
 
Az EFOP-1.5.3-16-2017-00032 kódszámú, „Humán szolgáltatások fejlesztése a Jászapáti 
járásban” című projekt keretében települési ösztönző pályázat meghirdetésére 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete települési ösztönző 
pályázatot hirdet az EFOP-1.5.3-16-2017-00032 kódszámú, „Humán szolgáltatások 
fejlesztése a Jászapáti járásban” című projekt keretében a humán szolgáltatásban 
dolgozó szakemberek számára a pályázati felhívásban foglaltak szerint. 

 

Határidő: a felhívások szerint 
Felelős: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Jászladányi Polgármesteri Hivatal helyben 
  é r t e s ü l n e k .  

 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet az EFOP-1.5.3 
pályázat keretén belül az ösztönző pályázat elbírálására bíráló bizottság létrehozásával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 9 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
129/2019. (III. 28.) sz. határozata 
 
Az EFOP-1.5.3-16-2017-00032 kódszámú, „Humán szolgáltatások fejlesztése a Jászapáti 
járásban” című projekt keretében települési ösztönző pályázat elbírálására bíráló 
bizottság létrehozására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a települési ösztönző 
pályázat bírálóbizottsági tagjainak Bertalanné Drávucz Katalin polgármestert, Lovász 
Imre jegyzőt, Major Ferencné szociális támogatót jelöli ki.  

 

Határidő: a felhívások szerint 
Felelős: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Jászladányi Polgármesteri Hivatal helyben 
  é r t e s ü l n e k  
 

 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet az EFOP-3.9.2 
pályázat keretén belül az ösztönző pályázat eredménytelenné nyilvánításával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 9 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
130/2019. (III. 28.) sz. határozata 
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Az EFOP-3.9.2-16-2017-00019 kódszámú, „Humán kapacitások fejlesztése a Jászapáti 
járásban” című projekt keretében települési ösztönző pályázat eredménytelenné 
nyilvánításáról 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete az EFOP-3.9.2-16-2017-
00016 kódszámú, „Humán kapacitások fejlesztése a Jászapáti járásban” című 
projekt keretében a humán szolgáltatásban dolgozó szakemberek számára kiírt 
települési ösztönző pályázatot eredménytelenné nyilvánítja. 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Jászladányi Polgármesteri Hivatal helyben 
  é r t e s ü l n e k .  
 

 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet az EFOP-3.9.2 
pályázat keretében települési ösztönző pályázat meghirdetésével? 
A Képviselő-testület a javaslatot 9 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
131/2019. (III. 28.) sz. határozata 
 
Az EFOP-3.9.2-16-2017-00019 kódszámú, „Humán kapacitások fejlesztése a Jászapáti 
járásban” című projekt keretében települési ösztönző pályázat meghirdetésére 

 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete települési ösztönző 
pályázatot hirdet az EFOP-3.9.2-16-2017-00016 kódszámú, „Humán kapacitások 
fejlesztése a Jászapáti járásban” című projekt keretében a humán szolgáltatásban 
dolgozó szakemberek számára a pályázati felhívásban foglaltak szerint. 

 

Határidő: a felhívások szerint 
Felelős: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Jászladányi Polgármesteri Hivatal helyben 
  é r t e s ü l n e k .  

 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet az EFOP-3.9.2 
pályázat keretén belül az ösztönző pályázat elbírálására bíráló bizottság létrehozásával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 9 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
132/2019. (III. 28.) sz. határozata 
 
Az EFOP-3.9.2-16-2017-00019 kódszámú, „Humán kapacitások fejlesztése a Jászapáti 
járásban” című projekt keretében települési ösztönző pályázat elbírálására bíráló 
bizottság létrehozására 
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Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a települési ösztönző 
pályázat bírálóbizottsági tagjainak Bertalanné Drávucz Katalin polgármestert, Lovász 
Imre jegyzőt, Kun Adrienn szakmai koordinátort jelöli ki.  

 

Határidő: a felhívások szerint 
Felelős: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Jászladányi Polgármesteri Hivatal helyben 
  é r t e s ü l n e k .  
 
 

2 1 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a TV2 ajánlatának megtárgyalására 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a TV2 műsorának szerkesztője kereste meg azzal 
az ajánlattal, hogy 3 perces kisfilm készülne a településről, melyet az önkormányzat 
rendelkezésére bocsájtanának. Amikor a Jász Világtalálkozót Jászladány rendezte meg, akkor 
készült ilyen kisfilm, de az már aktualitását vesztette. Ez most egy új lehetőség, kéri, hogy 
tárgyalja meg a testület, és amennyiben van rá lehetőség támogassák a film elkészítését. 
Pénzügyi bizottság tárgyalta, elnök urat kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
 
Bagi Zsolt Arnold a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a bizottság 
javasolja elfogadásra a TV2 ajánlatát a települést bemutató kisfilm elkészítésére 3 perc 
hosszúságban 250.000,- forint + 15.000,- forint (útiköltség) + ÁFA összegért, melyre a 
szükséges forrást az önkormányzat 2019. évi költségvetésében a 2019. évi iparűzési 
adóbevételéből biztosítja. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a pénzügyi 
bizottság javaslatával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 9 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
133/2019. (III. 28.) sz. határozata 

 
A TV2 ajánlatára  
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel elfogadja a TV2 ajánlatát a települést 
bemutató kisfilm elkészítésére 3 perc hosszúságban 250.000,- forint + 15.000,- forint 
(útiköltség) + ÁFA összegért. 
Képviselő-testület a szükséges forrást az önkormányzat 2019. évi költségvetésében a 
2019. évi iparűzési adóbevételéből biztosítja. 
 




